
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
 

DOM 
2021-06-04 
meddelad i 
Huddinge

Mål nr: B 11032-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Björnkullavägen 5 A

E-post
sodertorns.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 660 10

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
141 84 Huddinge

Webbplats
www.sodertornstingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 3)
 
Tilltalad

Teddy Mawana, 19880707-5836
Fullerstatorget 6 Lgh 1101
141 35 Huddinge

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Simon Bergström
Advokatfirman HUNDRA AB
Pipersgatan 12
112 24 Stockholm

 
Åklagare

Chefsåklagare Stefan Bergman
Åklagarmyndigheten
Södertörns åklagarkammare i Stockholm
Box 1123
141 23 Huddinge

 
Målsägande

1. Telma Hedström
Emnebodavägen 9
376 35 Svängsta

 
Målsägandebiträde:
Advokat Paula Eninge
Kaliumvägen 3
371 50 Karlskrona

 
2. William Häggström

Tant Gröns Väg 8 Lgh 1204
147 60 Uttran

 
Målsägandebiträde:
Advokat Viktor Sultan 
Advokatgruppen i Stockholm AB
Box 5153
102 44 Stockholm
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3. Momodou Jobarteh
Fornhöjdsvägen 45 Lgh 1101
152 56 Södertälje

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
4. Ousman Jobarteh

Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
5. Sirrah Jobarteh

Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
6. Tyra Sjöblom

Miltons Väg 21 B
141 37 Huddinge

 
Målsägandebiträde:
Advokat Viktor Sultan 
Advokatgruppen i Stockholm AB
Box 5153
102 44 Stockholm

 

2



SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
 

DOM 
2021-06-04

Mål nr: B 11032-20

7. Kanni Sowe
Linrepevägen 14 Lgh 1301
756 48 Uppsala

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
8. Mariama Mandisa Sowe
 

Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
9. Modou Sowe

Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
10. Sana Sowe

Järnvägsgatan 10 A Lgh 1102
331 76 Rydaholm

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
___________________________________
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DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

Olaga hot, 4 kap 5 § 1 st brottsbalken
2020-09-27

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken
2020-07-01

2. Människorov, 4 kap 1 § 1 st brottsbalken
2020-07-01

3. Brott mot griftefrid, 16 kap 10 § brottsbalken
2020-07-01

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 100 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

 
Skadestånd

1. Teddy Mawana ska betala skadestånd till William Häggström med 7 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 27 september 2020 till dess betalning 
sker.

2. Teddy Mawana ska betala skadestånd till Tyra Sjöblom med 7 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 27 september 2020 till dess betalning 
sker.

3. Momodou Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
4. Ousman Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
5. Sirrah Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
6. Telma Hedströms skadeståndsyrkande avslås.
7. Kanni Sowes skadeståndsyrkande avslås.
8. Mariama Sowes skadeståndsyrkande avslås.
9. Sana Sowes skadeståndsyrkande avslås.

 
Sekretess

Med stöd av 43 kap. 5 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) förordnar tingsrätten att 
sekretessen enligt 21 kap. 1 § respektive 35 kap. 1 § samma lag ska bestå beträffande protokoll 
från brottsplatsundersökningen som visar mordplatsen och de skador som Alfusainey 
Jobarteh tillfogats samt bilder från obduktionen, del ur aktbilaga 202, som har föredragits 
inom stängda dörrar. Sekretessen enligt samma lagrum ska bestå för den presentation med 
sammanställning av filmer från ÖVK från T-centralen och vittnesförhöret med Alfusainey 
Jobarteh från rättegången i Stockholms tingsrätt 24-26 juni 2020 som har visats inom stängda 
dörrar. Att sekretess kan gälla för övriga sidor m.m. i nu nämnda aktbilaga som inte 
föredragits följer av offentlighets- och sekretesslagen.
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Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Simon Bergström får ersättning av staten med 815 289 kr. Av beloppet avser 561 094 kr 
arbete, 83 194 kr tidsspillan, 7 943 kr utlägg och 163 058 kr mervärdesskatt.

2. Peter Skeppstedt får ersättning av staten med 441 428 kr. Av beloppet avser 315 638 kr 
arbete, 33 930 kr tidsspillan, 3 574 kr utlägg och 88 286 kr mervärdesskatt.

3. Paula Eninge får ersättning av staten med 206 625 kr. Av beloppet avser 165 300 kr 
arbete och 41 325 kr mervärdesskatt.

4. Daniela Zanetta Raitso får ersättning av staten med 322 459 kr. Av beloppet avser 241 
159 kr arbete, 14 786 kr tidsspillan, 2 022 kr utlägg och 64 492 kr mervärdesskatt.

5. Viktor Sultan får ersättning av staten med 39 695 kr. Av beloppet avser 20 663 kr arbete, 
11 093 kr tidsspillan och 7 939 kr mervärdesskatt.

6. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.
 

___________________________________
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SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
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2021-06-04 
meddelad i 
Huddinge
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Björnkullavägen 5 A

E-post
sodertorns.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 660 10

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
141 84 Huddinge

Webbplats
www.sodertornstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Michel Mourad, 19691202-0374
Fornbyvägen 9 Lgh 0902
163 70 Spånga

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Tobias Enochson
Advokatfirman En&Son AB
Karlaplan 12
115 20 Stockholm

 
Åklagare

Chefsåklagare Stefan Bergman
Åklagarmyndigheten
Södertörns åklagarkammare i Stockholm
Box 1123
141 23 Huddinge

 
Målsägande

1. Telma Hedström
Emnebodavägen 9
376 35 Svängsta

 
Målsägandebiträde:
Advokat Paula Eninge
Kaliumvägen 3
371 50 Karlskrona

 
2. Momodou Jobarteh

Fornhöjdsvägen 45 Lgh 1101
152 56 Södertälje

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm
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3. Ousman Jobarteh
Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
4. Sirrah Jobarteh

Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
5. Kanni Sowe

Linrepevägen 14 Lgh 1301
756 48 Uppsala

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
6. Mariama Mandisa Sowe
 

Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm
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7. Modou Sowe
Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
8. Sana Sowe

Järnvägsgatan 10 A Lgh 1102
331 76 Rydaholm

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken
2020-07-01

2. Människorov, 4 kap 1 § 1 st brottsbalken
2020-07-01

3. Brott mot griftefrid, 16 kap 10 § brottsbalken
2020-07-01

 
Skadestånd

1. Momodou Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
2. Ousman Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
3. Sirrah Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
4. Telma Hedströms skadeståndsyrkande avslås.
5. Kanni Sowes skadeståndsyrkande avslås.
6. Mariama Sowes skadeståndsyrkande avslås.
7. Sana Sowes skadeståndsyrkande avslås.
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Sekretess

Med stöd av 43 kap. 5 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) förordnar tingsrätten att 
sekretessen enligt 21 kap. 1 § respektive 35 kap. 1 § samma lag ska bestå beträffande protokoll 
från brottsplatsundersökningen som visar mordplatsen och de skador som Alfusainey 
Jobarteh tillfogats samt bilder från obduktionen, del ur aktbilaga 202, som har föredragits 
inom stängda dörrar. Sekretessen enligt samma lagrum ska bestå för den presentation med 
sammanställning av filmer från ÖVK från T-centralen och vittnesförhöret med Alfusainey 
Jobarteh från rättegången i Stockholms tingsrätt 24-26 juni 2020 som har visats inom stängda 
dörrar. Att sekretess kan gälla för övriga sidor m.m. i nu nämnda aktbilaga som inte 
föredragits följer av offentlighets- och sekretesslagen.

 
Ersättning

1. Tobias Enochson får ersättning av staten med 886 223 kr. Av beloppet avser 619 875 kr 
arbete, 82 215 kr tidsspillan, 6 888 kr utlägg och 177 245 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
3. Beträffande ersättning till Peter Skeppstedt, Paula Eninge och Daniela Zanetta Raitso, se 

domslutet för Teddy Mawana.
 

___________________________________
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SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
 

DOM 
2021-06-04 
meddelad i 
Huddinge

Mål nr: B 11032-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Björnkullavägen 5 A

E-post
sodertorns.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 660 10

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
141 84 Huddinge

Webbplats
www.sodertornstingsratt.domstol.se

Tilltalad

SARWAN Ghalib Salman, 19970501-4497
c/o Sarwan Ghalib Salman
Oxens Gata 266 Lgh 1502
136 63 Brandbergen

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Frida Wallin
Block Advokater AB
Kungsholmsgatan 10
112 27 Stockholm

 
Åklagare

Chefsåklagare Stefan Bergman
Åklagarmyndigheten
Södertörns åklagarkammare i Stockholm
Box 1123
141 23 Huddinge

 
Målsägande

1. Telma Hedström
Emnebodavägen 9
376 35 Svängsta

 
Målsägandebiträde:
Advokat Paula Eninge
Kaliumvägen 3
371 50 Karlskrona

 
2. Momodou Jobarteh

Fornhöjdsvägen 45 Lgh 1101
152 56 Södertälje

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm
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3. Ousman Jobarteh
Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
4. Sirrah Jobarteh

Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Peter Skeppstedt
Advokatfirman Peter Skeppstedt AB
Fleminggatan 68
112 45 Stockholm

 
5. Kanni Sowe

Linrepevägen 14 Lgh 1301
756 48 Uppsala

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
6. Mariama Mandisa Sowe
 

Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm
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7. Modou Sowe
Bäckgårdsvägen 24 Lgh 1208
143 42 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
8. Sana Sowe

Järnvägsgatan 10 A Lgh 1102
331 76 Rydaholm

 
Målsägandebiträde:
Advokat Daniela Zanetta Raitso
advocat.se ADVOKATSKEPPET AB
Pipersgatan 3
112 24 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)
2020-08-03

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-06-26 -- 2020-07-01

2. Medhjälp till brott mot griftefrid, 16 kap 10 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-06-30 -- 2020-07-01

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 70 om 310 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

 
Skadestånd

1. Momodou Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
2. Ousman Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
3. Sirrah Jobartehs skadeståndsyrkande avslås.
4. Telma Hedströms skadeståndsyrkande avslås.
5. Kanni Sowes skadeståndsyrkande avslås.
6. Mariama Sowes skadeståndsyrkande avslås.
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7. Sana Sowes skadeståndsyrkande avslås.
 

Förverkande och beslag

I beslag tagna patroner, magasin och emballage förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Stockholm, nr 2020-5000-BG94058.1, 2020-5000-BG94058.2, 
2020-5000-BG94058.3, 2020-5000-BG94058.4, 2020-5000-BG94058.5, 2020-5000-
BG94058.6, 2020-5000-BG94058.7 och 2020-5000-BG94058.8).

 
Sekretess

Med stöd av 43 kap. 5 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) förordnar tingsrätten att 
sekretessen enligt 21 kap. 1 § respektive 35 kap. 1 § samma lag ska bestå beträffande protokoll 
från brottsplatsundersökningen som visar mordplatsen och de skador som Alfusainey 
Jobarteh tillfogats samt bilder från obduktionen, del ur aktbilaga 202, som har föredragits 
inom stängda dörrar. Sekretessen enligt samma lagrum ska bestå för den presentation med 
sammanställning av filmer från ÖVK från T-centralen och vittnesförhöret med Alfusainey 
Jobarteh från rättegången i Stockholms tingsrätt 24-26 juni 2020 som har visats inom stängda 
dörrar. Att sekretess kan gälla för övriga sidor m.m. i nu nämnda aktbilaga som inte 
föredragits följer av offentlighets- och sekretesslagen.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Frida Wallin får ersättning av staten med 745 765 kr. Av beloppet avser 547 913 kr 
arbete, 42 739 kr tidsspillan, 5 960 kr utlägg och 149 153 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
3. Beträffande ersättning till Peter Skeppstedt, Paula Eninge och Daniela Zanetta Raitso, se 

domslutet för Teddy Mawana.
 

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 

Åklagaren har yrkat att Michel Mourad och Teddy Mawana ska dömas för i första 

hand människorov, mord och brott mot griftefriden samt att Sarwan Salman ska 

dömas för medhjälp till mord och medhjälp till brott mot griftefriden enligt följande 

gärningsbeskrivningar. Åklagarens yrkanden i dess helhet framgår av bilaga 1. Där 

framgår också huvuddelen av den bevisning som åklagaren åberopat. 

 

1.1 Människorov (Michel Mourad och Teddy Mawana) 
Michel Mourad och Teddy Mawana har tillsammans och i samförstånd 
bemäktigat sig och bortfört Alfusainey Jobarteh med uppsåt att skada honom till 
liv eller hälsa.  
 
Det hände den 1 juli 2020 vid Odenplan, Stockholm, Stockholms stad. 
 
Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt. 
 
Lagrum: 4 kap 1 § 1 st brottsbalken 

 

1.2 Mord (Michel Mourad och Teddy Mawana) 
Michel Mourad och Teddy Mawana har tillsammans och i samförstånd berövat 
Alfusainey Jobarteh livet genom att tilldela honom ett flertal knivhugg som 
orsakat omfattande blödning och skadat flera livsviktiga organ varefter de dränkt 
in hans kropp med motorbensin som tänts på vilket orsakat kroppen omfattande 
brännskador.  
 
Det hände den 1 juli 2020 i ett skogsområde i Segersäng, Nynäshamns kommun. 
 
Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt. 
 
Lagrum: 3 kap 1 § brottsbalken 
 
1.3 Brott mot griftefriden (Michel Mourad och Teddy Mawana) 
Michel Mourad och Teddy Mawana har tillsammans och i samförstånd genom att 
tända eld på Alfusainey Jobartehs, med motorbensin indränkta, kropp skymfligen 
behandlat den avlidna kroppen och tillfogat kroppen omfattande brännskador.  
Det hände den 1 juli 2020 i ett skogsområde i Segersäng, Nynäshamns kommun.  
 
Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt. 
 
Lagrum: 16 kap 10 § brottsbalken 
 
1.4 Medhjälp till mord (Sarwan Salman) 
Sarwan Ghalib Salman har med råd och dåd främjat gärningen i åtalspunkt 1.2. 
Det hände mellan den 26 juni 2020 och den 1 juli 2020 i Storstockholmsområdet, 
Stockholms län. 
Hans medhjälp har bestått i  
att i förväg i Nynäshamns kommun eftersöka och till gärningsmännen föreslå en 
lämplig plats för mordets utförande, 
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att under kvällen före mordet delta i planeringsmöten med Michel Mourad och 
Teddy Mawana i Huddinge och Haninge, 
att på bensinstationen CircleK i Haninge inköpa och härefter lagerhålla tio liter 
motorbensin som använts för att med brand undanröja spår på mordplatsen och i 
den bil som använts vid transporten av Alfusainey Jobarteh till mordplatsen, 
att strax före mordet överlämna den motorbensin som han inköpt och lagerhållit 
och som gärningsmännen härefter använt för att med brand undanröja spår på 
mordplatsen och med brand undaröja spår i den bil som använts vid transporten 
av Alfusainey Jobarteh, 
att dagen efter mordet i Haninge vara behjälplig vid inköp av två nya 
mobiltelefoner till gärningsmännen Michel Mourad och Teddy Mawana för att 
försvåra brottets uppklarande. 
   
Sarwan Ghalib Salman begick gärningen med uppsåt. 
 
Lagrum: 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken 
 
1.5 Medhjälp till brott mot griftefrid (Sarwan Salman) 
Sarwan Ghalib Salman har främjat gärningen i åtalspunkt 1.3. Det hände någon 
gång mellan den 30 juni 2020 och den 1 juli 2020 i Haninge, Stockholms län.  
 
Medhjälpen har bestått i att Sarwan Ghalib Salman på bensinstationen CircleK i 
Haninge inköpt, härefter i Haninge lagerhållit och till gärningsmännen överlämnat 
den motorbensin som använts för sätta eld på Alfusainey Jobartehs kropp som 
genom branden blivit skymfligen behandlad och tillfogats omfattande 
brännskador.  
 
Sarwan Ghalib Salman begick gärningen med uppsåt. 
 
Lagrum: 16 kap 10 § samt 23 kap 4 § brottsbalken  

 
 

Åklagaren har även yrkat att Teddy Mawana ska dömas för olaga hot enligt bilaga 2 

och att Sarwan Salman ska dömas för brott mot vapenlagen enligt bilaga 3.  

 

Åklagaren har yrkat att patroner, magasin och emballage ska förverkas från Sarwan 

Salman. 

 

Sirrah Jobarteh, mor till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och yrkat att 

Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman solidariskt ska betala skadestånd 

till henne med 121 708 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 2020 till dess 

full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk med 80 000 kr, förlorad 

arbetsinkomst med 34 008 kr och ersättning för beräknad gravvård med 7 700 kr. 
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Momodou Jobarteh, far till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och yrkat 

att Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman solidariskt ska betala 

skadestånd till honom med 111 082 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 

2020 till dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk med 80 000 

kr, gravplats i 25 år med 28 500 kr och förlorad arbetsinkomst med 2 582 kr. 

 

Ousman Jobarteh, bror till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och yrkat 

att Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman solidariskt ska betala 

skadestånd till honom med 80 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 

2020 till dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk. 

 

Telma Hedström, flickvän till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och 

yrkat att Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman solidariskt ska betala 

skadestånd till henne med 80 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 

2020 till dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk. 

 

Kanni Sowe, halvsyster till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och yrkat 

att Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman solidariskt ska betala 

skadestånd till henne med 80 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 

2020 till dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk. 

 

Mariama Sowe, halvsyster till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och 

yrkat att Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman solidariskt ska betala 

skadestånd till henne med 80 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 

2020 till dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk. 

 

Sana Sowe, halvbror till framlidne Alfusainey Jobarteh, har biträtt åtalet och yrkat att 

Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman ska solidariskt betala skadestånd 

till honom med 80 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 1 juli 2020 till dess 

full betalning sker. Det yrkade beloppet avser sveda och värk. 
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William Häggström har biträtt åtalet och yrkat att Teddy Mawana ska betala 

skadestånd till honom med 7 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 27 

september 2020 till dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser 

kränkningsersättning. 

 

Tyra Sjöblom har biträtt åtalet och yrkat att Teddy Mawana ska betala skadestånd till 

henne med 7 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 27 september 2020 till 

dess full betalning sker. Det yrkade beloppet avser kränkningsersättning. 

 

Inställning 

Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman har förnekat gärningarna 

avseende mord m.m. och bestritt de enskilda anspråken. För Sirrah Jobarteh och 

Momodou Jobarteh, som omfattas av närståendekretsen, har ersättning för sveda och 

värk med 60 000 kr vitsordats som skäligt i och för sig. Även inkomstförluster och 

kostnad för gravsten och gravplats samt sättet att beräkna ränta har vitsordats som 

skäliga i och för sig. För övriga målsäganden har de bestritt skadeståndsskyldighet även 

på den grunden att dessa inte ska anses ingå bland dem som stått den avlidne särskilt 

nära enligt 5 kap. 2 § skadeståndslagen. De har vitsordat ett belopp om 60 000 kr som 

skäligt i och för sig. 

 

Teddy Mawana har förnekat gärningen avseende olaga hot men vitsordat målsägandena 

William Häggström och Tyra Sjöbloms yrkanden om skadestånd som skäliga i och för 

sig. Teddy Mawana har även vitsordat sättet att beräkna räntan.  

 

Sarwan Salman har erkänt gärningen avseende brott mot vapenlagen och medgett 

yrkandet om förverkande.  
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DOMSKÄL 

Skuld 

Mord m.m. 

Av utredningen framgår följande.  

 

Alfusainey Jobarteh påträffades död vid 12:20-tiden den 1 juli 2020 i ett skogsområde i 

Segersäng, strax norr om Ösmo. Kroppen hade 14 stickskador på armar, bål och ben. 

Den hade antänts med hjälp av bensin och var svårt bränd. Alfusainey Jobarteh blev 21 

år. 

 

Under tiden den 25 februari till den 3 april 2020 satt Alfusainey Jobarteh 

frihetsberövad som en av fem misstänkta för delaktighet i mordet på Tony Lysandrides 

den 25 februari 2020. Tony Lysandrides var son till Michel Mourad. Alfusainey 

Jobarteh släpptes före rättegången och misstankarna mot honom skrevs av. 

Huvudförhandlingen mot Tony Lysandrides mördare Adam hölls i Stockholms 

tingsrätt under tiden den 24 till den 26 juni 2020. Alfusainey Jobarteh vittnade i 

rättegången på begäran av försvaret. 

 

Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman känner varandra. Sarwan Salman 

var vid middagstid den 26 och den 27 juni 2020 ute vid Stora Vika, några mil söder om 

Segersäng, enligt egen uppgift för att bada. Sarwan Salman och Michel Mourad 

träffades vid 18-tiden den 30 juni 2020 hos Michel Mourad på Fornbyvägen i Rinkeby. 

Michel Mourad, Sarwan Salman och Teddy Mawana träffades sedan vid 21-tiden 

hemma hos Teddy Mawana på Fullerstatorget 6 i Huddinge. Där var även Michel 

Mourads andre son Alexandros Lysandrides. 

 

Strax före kl. 22 for Michel Mourad, Teddy Mawana och Sarwan Salman i två olika 

bilar till Wanasa Café i Brandbergen. Bilarna som kördes var Michel Mourads 

dieseldrivna grå BMW av sedanmodell och Sarwan Salmans likaledes dieseldrivna 

BMW av sedanmodell. Någon minut senare, kl. 21:58, kom Sarwan Salman till den 

närbelägna bensinstationen Cirkle K och köpte tio liter bensin i två bensindunkar. 
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Michel Mourad och Teddy Mawana for därefter vid 23:40-tiden in till Södermalm med 

Michel Mourads BMW. De parkerade på Folkungagatan utanför restaurangen Charles 

Dickens kl. 00:03 den 1 juli 2020. Efter att ha uppehållit sig runt Medborgarplatsen 

satte de sig båda i Michel Mourads bil, som for därifrån kl. 00:26. Under tiden 00:35 till 

00:40 signalerade Michel Mourads telefon till olika basstationer från S:t Eriksgatan vid 

Fridhemsplan, S:t Eriksplan och Odenplan. Under perioden 00:40 till 00:45 signalerade 

hans telefon mot stationer som täcker in Odenplan och Vasa Real. Nästa 

femminutersintervall, kl. 00:45 till 00:50, signalerade telefonen mot basstationen som 

täcker Sigtunagatan och Vasa Real. Hans telefon stängdes av under samma period. 

Mellan kl. 01:01:00 och 01:02:02 registrerades en uppkoppling från Michel Mourads 

telefon i höjd med Länna/Vega, strax norr om Handen. Telefonen stängdes sedan av 

någon gång mellan 01:02 och 01:05. Denna tid befann sig Sarwan Salman hemma i sin 

bostad på Krogtäppan 234 i Jordbro. Han använde WhatsApp Messenger kl. 01:05 och 

kom kl. 01:07 till en parkeringsplats cirka 100 meter från hemmet, som han återvände 

till tre minuter senare. Det finns inga registrerade signaler från Teddy Mawanas telefon 

mellan kl. 23:58 och 10:17.  

 

Alfusainey Jobarteh hade den 1 juli 2020 strax efter midnatt en chattkonversation med 

flickvännen Telma Hedström, som bodde på Lidingö. Han meddelade henne kl. 00:18 

att han skulle komma nu, kl. 00:25 att han skulle kolla vilket tåg han skulle ta, kl. 00:27 

att han skulle ta en buss och kl. 00:33 att han skulle skriva när han var i Ropsten och 

att han skulle åka om tre minuter. Han gick kl. 00:35 på buss nr 4 på hållplatsen på S:t 

Eriksgatan vid Fridhemsplan i riktning mot S:t Eriksbron. Han gick av bussen kl. 00:40 

vid Odenplan. Klockan 00:42 hade han ett kort telefonsamtal med sin vän Mattias 

Trygg. Därefter stängdes hans telefon av.  

 

Under natten den 1 juli 2020 var Michel Mourads BMW datauppkopplad mellan kl. 

00:25 och kl. 01:41, vilket visar att bilen var upplåst då. Mellan kl. 01:41 till kl. 02:04 

fanns ingen datauppkoppling registrad. Bilen var då låst och parkerad. Bilen kördes 

sedan mellan kl. 02:04 och kl. 02:21. En ljus bil av sedanmodell passerade kl. 02:16 

Jordbrolänken västerut, dvs. avfarten från Nynäsvägen när man kommer söderifrån. 

Michel Mourads BMW stod parkerad mellan kl. 02:21 och 02:38. Den var igång kl. 
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02:38 till 02:54 för att sedan åter parkerad mellan kl. 02:54 och kl. 04:01. Michel 

Mourads telefon signalerade mot basstationen vid Fullerstatorg, där Teddy Mawana 

bor, mellan kl. 03:35 och kl. 04.00. 

 

Vid 19-tiden den 1 juli 2020 köpte Michel Mourad två nya Iphone 11 på Elgiganten i 

Länna. Den ena av telefonerna kom sedan att brukas av honom och den andra av 

Teddy Mawana. 

 

Strax före kl. 03 på natten till den 2 juli 2020 började Michel Mourads bil att brinna när 

den stod parkerad i närheten av hans bostad på Fornbyvägen i Rinkeby. Bilens simkort 

visade en datauppkoppling mellan kl. 02:18 och 02:20. På golvet vid främre 

passagerarsätet fanns spår av bensin. 

 

Sarwan Salman anhölls i sin frånvaro den 2 augusti 2020, greps den 3 augusti och 

frigavs den 6 augusti. Han anhölls på nytt i sin frånvaro den 18 augusti, greps den 19 

augusti och häktades den 21 augusti 2020. 

 

Michel Mourad anhölls i sin frånvaro den 18 augusti 2020, greps den 19 augusti och 

häktades den 21 augusti 2020. 

 

Teddy Mawana anhölls i sin frånvaro den 18 augusti 2020, greps den 19 augusti och 

frigavs vid häktningsförhandling den 21 augusti. Han anhölls på nytt i sin frånvaro den 

28 september, greps den 30 september och häktades den 2 oktober 2020. 

 

Tingsrätten gör följande bedömning.  
 
 

Utredningen visar att Michel Mourad var mycket missnöjd med att enbart en av de fem 

misstänkta kom att åtalas för mordet på hans son. Huvudförhandlingen i det målet 

pågick under tiden den 24 till den 26 juni 2020.  

 

Som framgått var Sarwan Salman i närheten av Segersäng den 26 och den 27 juni 2020. 

Enligt åklagaren var Sarwan Salman det för att i förväg i Nynäshamns kommun 
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eftersöka och till gärningsmännen föreslå en lämplig plats för mordets utförande. 

Sarwan Salman har sagt att han var vid ett kalkbrott vid Stora Vika och badade. Av 

telefonuppkopplingarna framgår att han den 26 juni lämnade Stora vika kl. 19:37, 

kopplade upp vid Ösmo kl. 19:48, vid Hammersta (nära brottsplatsen) kl. 19:53 och 

vid Västerhaninge kl. 20:00. Den 27 juni lämnade han Stora vika någon gång mellan 

17:15-18:11, kopplade upp mot Hammersta/Ösmo kl. 18:17 och Berga, STHLM 

(Västerhaninge) kl. 18:21. Angivna tidsintervaller visar inte annat än att Sarwan Salman 

passerade masten vid Hammersta med bil på väg hemåt från Stora Vika. Åklagarens 

teori är att Sarwan Salman lämnade sin mobil vid Stora Vika medan han 

rekognoscerade. Det är möjligt men inte visat.  

 

Utredningen visar att Sarwan Salman lämnade Wanasa café kl. 23:08 och kom hem kl. 

23:17. Sarwan Salman har vid huvudförhandlingen berättat att när han kom hem från 

Wanasa café tog han det lugnt ett tag, hämtade faderns bilnyckel och tankade sedan 

faderns bil med bensinen som fanns i de två dunkarna. Enligt tingsrätten är det svårt 

att se varför en så okontroversiell uppgift inte kunnat lämnas tidigare om den var riktig 

och inte påhittat. Uppgiften kan lämnas utan avseende. 

 

Av utredningen framgår att Michel Mourad och Teddy Mawana anlände till Södermalm 

och parkerade Michel Mourads bil utanför restaurang Charles Dickens på 

Folkungagatan strax efter midnatt. Vidare framgår att de befann sig runt 

Medborgarplatsen fram till kl. 00:25 då de båda åkte i väg med bilen. Som angetts for 

bilen sedan via Västerbron till Kungsholmen och därefter till Odenplan där Michel 

Mourads telefon signalerade mot basstationer under perioden kl. 00:40 till 00:45. 

Mellan kl. 00:45 till 00:50 stängdes hans telefon av. 

 

Enligt Teddy Mawana steg han sedan ur bilen vid Götgatsbacken för att träffa några 

personer som skulle köpa narkotika av honom. Vid förhöret under 

huvudförhandlingen sa han först att steg av vid Max på Götgatan. När sedan filmen 

från övervakningskamerorna visades och där det framgår att bilen fortsatte förbi Max 

utan att stanna och sedan svängde vänster ned mot Söderledstunneln och försvann ur 

bild förklarade Teddy Mawana att han steg av vid en parkeringsficka strax före tunneln. 
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Hans förklaring framstår som en efterhandskonstruktion anpassad efter framlagd 

bevisning. Vidare är det svårbegripligt att när han befann sig vid Medborgarplatsen i 

närheten av Götgatsbacken gick tillbaka till Folkungagatan för att sedan stiga ur bilen 

där han nyss befunnit sig. Uppgifterna är inte trovärdiga och ska lämnas utan avseende. 

 

Som framgått hade Alfusainey Jobarteh kontaktat Telma Hedström vid 00:20-tiden när 

han skulle åka och klev sedan av vid Odenplan kl. 00:40. Han ringde kl. 00:42 till 

Mattias Trygg. Därefter stängdes hans telefon av. 

 

Michel Mourad och Teddy Mawana for alltså från Södermalm mot Kungsholmen 

ungefär samtidigt som Alfusainey Jobarteh meddelade Telma Hedström att han skulle 

ge sig av från sin bostad vid Fridhemsplan och komma till henne ute på Lidingö. 

Michel Mourad och Teddy Mawana befann sig sedan samtidigt som Alfusainey 

Jobarteh vid Odenplan. Michel Mourads och Alfusainey Jobartehs telefoner stängdes 

båda av ungefär vid samma tid. Om det inte var en tillfällighet att bilen for från 

Södermalm mot Kungsholmen angiven tid saknas dock utredning om hur Michel 

Mourad och Teddy Mawana visste att Alfusainey Jobarteh skulle lämna sin bostad runt 

kl. 00:25. Oavsett detta är omständigheterna minst sagt besvärande för Michel Mourad 

och Teddy Mawana. 

 

Utredningen visar att Michel Mourad sedan for söderut mot Länna där hans mobil 

kopplade upp mot en mast kl. 01:01. Vidare visar utredningen att Sarwan Salman kl. 

01:07 var ute vid sin bil vid parkeringen på Krogtäppan. Som angetts var Michel 

Mourads BMW igång fram till kl. 01:41 för att sedan vara låst till kl. 02:04. Därefter 

startade bilen. Vid trafikplats Jordbrolänken västerut filmade trafikkameran kl. 02:16 en 

ljus bil av sedanmodell. Vidare framgår att Michel Mourads BMW sedan var igång till 

kl. 02:21, var avstängd mellan kl. 02:21–02:38 och sedan kördes mellan kl. 02:38–02:54. 

Av utredningen framgår att det tar cirka 16–17 minuter att köra mellan mordplatsen 

vid Segersäng till Krogtäppan och ungefär lika lång tid mellan Krogtäppan och 

Fullerstatorget, där Teddy Mowana bor. Mellan kl. 03:35–04:00 positionerade Michel 

Mourads telefon mot en basstation vid Fullerstatorget. Av utredningen framgår att 
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Michel Mourad var där och sedan vid fyra-tiden åkte hem till Rinkeby med Alexander 

Lysandrides.  

 

Tidsangivelserna i denna del ger visst stöd åt åklagarens teori att Michel Mourad och 

Teddy Mawana hämtade bensindunkarna hos Sarwan Salman, for söderut och därefter 

parkerade bilen i Segersäng, genomförde mordet under cirka 20 minuter, for tillbaka till 

Sarwan Salman på Krogtäppan och efter att ha varit där en dryg kvart for hem till 

Teddy Mawana.   

 

Michel Mourad har berättat att han efter att ha varit på Wanasa åkte till Södermalm 

med Teddy Mawana, där de skildes åt, for förbi biljarden vid S:t Eriksbron, sedan till 

Kungens kebab vid Odenplan för att äta något men märkte att han inte hade tid 

eftersom han stämt träff med en kvinna vid 01-tiden i Haninge dit han troligen åkte. 

Enligt Michel Mourad hade de sedan antagligen sex, varefter han for hem till Teddy 

Mawana, hämtade Alexander för att därefter åka hem till Rinkeby. Uppgifterna är 

svävande och inte trovärdiga. 

 

Vittnet Helen Eriksson, som bor cirka en kilometer från mordplatsen, kände kl. 03:30 

lukten av brandrök. Hennes sambo Lars Fredrik Brander har omvittnat att han också 

kände sådan lukt vid 04:45-tiden. 

 

Vittnet Daniel Mathlein som befann sig i närheten ringde till larmcentralen kl. 12:13 då 

han såg brandrök. Han upptäckte den brända kroppen kl. 12:19.   

 

Sedan räddningstjänsten larmats kom vittnet brandmannen Lars Hallström till 

mordplatsen cirka kl. 12:30 och enligt hans bedömning hade det då brunnit åtminstone 

en timme kring den döda kroppen.  

 

I obduktionsprotokollet anges under rubriken undersökningsfynd: 

Sammanlagt 14 skarpkantade sårskador över bålen, ryggen och båda 
armarna. Inre skador på högra lungan, levern och högra njuren med 
efterföljande blödningar om ca 600 ml i bukhålan och ca 280 ml i högra 
lungsäcken. 
- Sårskador på huvudet. 
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- Sot i övre luftvägarna. Avsaknad av sot i lungorna. 
- Kraftigt brännskadad kropp. 
- Bleka inre organ. 

 

Skadornas uppkomst antecknas enligt följande.   

De skarpkantade sårskadorna företer ett utseende som starkt talar för att de 
uppkommit genom stickande våld med ett eggvasst föremål, såsom en kniv. 
Det kan inte uteslutas att det även föreligger en skärande komponent i vissa av 
skadorna. Det går inte, utifrån utseendet på sårskadorna att uttala sig om det rör 
sig om ett eneggat eller tvåeggat föremål. 
Sårskadorna på huvudet företer ett utseende som strakt talar för att de 
uppkommit genom inverkan av trubbigt våld, såsom slag, eller fall. 
De omfattande brännskadorna företer ett utseende som starkt talar för att de 
uppkommit genom inverkan av extremt hög värme. 

  

Som dödsorsak anges följande: 

De sammantagna undersökningsfynden talar starkt för att Jobarteh har avlidit 
till följd av de skarpkantade sårskadorna i bålen och bröstkorgen som givit 
upphov till skador i levern, högra lungan och högra njuren med efterföljande 
blödningar ut i högra lungsäcken och buken, möjligtvis i kombination med de 
omfattande brännskadorna. 
Den låga halten kolmonoxidhemoglobin i kombination med att cyanid inte har 
påvisats talar för att Jobarteh inte har avlidit till följd av rökförgiftning. 
Förekomsten av toluen, bensen och xylen i hjärnvävnad kan tala för att 
Jobarteh levde när man hällde bensinen på honom. 
 

I protokollet finns inte någon tid fastställd när ungefär döden inträffade. 

 

Som framgått skaffade Michel Mourad och Teddy Mawana nya mobiltelefoner den 1 

juli 2020. Enligt Michel Mourad var det han som kl. 19:00 köpte mobilerna på El-

Giganten i Länna och lämnade sedan över en av dem till Teddy Mawana. 

 

Som också angetts kom Michel Mourads BMW att börja brinna kl. 02:52 den 2 juli 

2020 när den för tillfälligt stod parkerad utomhus i stället för i Michel Mourads hyrda 

garageplats.  

 

Av de avlyssnade telefonsamtalet framgår bl.a. att Teddy Mawana blev påtagligt 

stressad när han fick veta att Sarwan Salman gripits den 3 augusti 2020 och sedan 

mycket lättad när Sarwan Salman frigavs tre dagar senare.  
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Bensinköpet, Michel Mourads uppkoppling vid Odenplan vid tiden när Alfusainey 

Jobarteh gick av bussen och dennes telefon stängdes av, färden söderut och 

uppkopplingen vid Länna, bilens intervaller avseende start och stopp, filmen på 

sedanmodellen från Jordbrolänken kl. 02:16, införskaffandet av nya mobiltelefoner och 

den brunna bilen kort tid efter mordet och Teddy Mawanas reaktion när Sarwan 

Salman anhölls är omständigheter som är mycket besvärande för Michel Mourad, 

Teddy Mawana och Sarwan Salman.  

 

Som nämnts saknas dock uppgifter om hur Michel Mourad och Teddy Mawana skulle 

kunna veta att Alfusainey Jobarteh lämnade sin bostad vid Fridhemsplan. Trots 

polisiära ansträngningar finns inga angivna iakttagelser om att någon tvingats in i en bil 

vid Odenplan den aktuella tiden. Även om intervallerna för start och stopp har tagits 

fram finns det inga uppgifter om var Michel Mourads BMW befunnit sig. Det har 

BMW kunnat, men vägrat, att lämna ut enligt åklagaren. Bilen som filmades på 

Jordbrolänken 02:16 den 1 juli 2021 var ljus av sedanmodell. Det kan ha varit Michel 

Mourads BMW. Vinkeln på bilens framlyktor skiljer sig dock från utseendet på 

framlyktorna på Michel Mourads bil på foton som togs på Södermalm strax efter 

midnatt den 1 juli 2020. Huruvida skillnaden beror på kameravinkeln eller har andra 

förklaringar är svårt att avgöra. Oklarheten hade sannolikt gått att utreda om man 

under förundersökningen kört en likadan BMW-modell förbi kameran på 

Jordbrolänken. 

 

Utgångspunkten för åtalet är att mordet utfördes någon gång mellan kl. 01:41 och 

02:04. Enligt åklagaren har mördarna använt sig av fördröjd antändning.  

 

Några spår från Alfusainey Jobarteh har inte påträffats på vare sig Michel Mourad eller 

Teddy Mawana. Inte heller har några spår av Michel Mourad eller Teddy Mawana eller 

av fördröjd antändning funnits på mordplatsen. Tidpunkten för mordet har inte 

fastställts vid obduktionen. Tidpunkten går inte heller att slå fast med ledning av 

vittnesuppgifter. De närboende vittnenas uppgifter om röklukt går inte ihop med 

brandmannens bedömning av när det skulle ha börjat brinna.  

25



   

SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-06-04 

Mål nr: B 11032-20 

 
 
 
Anförda omständigheter innebär att det inte är ställt bortom rimligt tvivel att Michel 

Mourad och Teddy Mawana begått de i första hand åtalade gärningarna. Det finns inte 

heller några egentliga bevis för att de förmått andra att utföra gärningarna. Åtalet mot 

dem ska lämnas utan bifall. Med denna bedömning ska även åtalet mot Sarwan Salman, 

såsom medhjälpare, lämnas utan bifall.    

 

Brott mot vapenlagen (Sarwan Salman) 

Sarwan Salman har erkänt att han innehaft 66 skarpa 9 mm patroner. Han har uppgett 

att det inte var hans grejer men att han tar på sig ansvaret då de har funnits på hans 

rum. Hans erkännande stöds av den utredning som åklagaren lagt fram. Åtalet är 

därmed styrkt och Sarwan Salman ska dömas för brott mot vapenlagen i enlighet med 

åtalet. 

 

Olaga hot (Teddy Mawana) 

Av utredningen framgår att händelsen ägde rum i Rådhusparken, Huddinge. På platsen 

befann sig Teddy Mawana tillsammans med sin son, vännen Linda Jagne och hennes 

barn. En situation uppstod i en skateboardramp, där bland annat Teddy Mawanas son 

och målsägandena befann sig. Enligt Tyra Sjöblom och William Häggström vägrade 

Teddy Mawanas son att lämna rampen och kastade sedermera stenar och pinnar i 

rampen. Hugo Wiehager lyfte vid ett tillfälle Teddy Mawanas son från rampen. Teddy 

Mawanas son berättade detta för sin pappa och bad målsägandena följa med honom 

upp till sin pappa, vilket målsägandena gjorde. 

 

Tyra Sjöblom har uppgett att Teddy Mawana var mycket upprörd och aggressiv. Han 

uttalade hot om att han skulle misshandla deras familjer och stampa på deras huvuden. 

Tyra Sjöblom blev mycket rädd och fick panikångest. Hon ringde sina föräldrar som 

bestämde sig för att åka dit. Hon blev då ännu räddare eftersom hon var rädd att 

Teddy Mawana skulle förverkliga hoten. Tyra Sjöbloms uppgifter om 

händelseförloppet har bekräftats av William Häggström som har berättat i huvudsak 

följande. Teddy Mawana sa till dem att om de rörde hans barn igen skulle han ge dem 

en käftsmäll eller liknande. William Häggström blev chockad när Teddy Mawana 

uttalade hoten. Teddy Mawana pratade med hög röst. 
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Teddy Mawana har berättat: Målsägandena var uppkäftiga. Han skällde ut dem 

eftersom de betett sig dåligt mot hans son, men han hotade dem inte. Han hade ingen 

diskussion med Tyra Sjöblom.  

 

Teddy Mawanas uppgifter har i stort sett bekräftats av Linda Jagne. 

 

Tingsrätten anser att det som Tyra Sjöblom och William Häggström berättat och deras 

reaktioner i anslutning till händelsen ger starkt stöd åt åtalet. Det Teddy Mawana har 

sagt förtar inte styrkan av bevisningen. Linda Jagnes uppgifter ska bedömas med 

försiktighet eftersom hon är en nära vän till Teddy Mawana. Sammantaget är åtalet 

styrkt. Gärningen är att bedöma som ett olaga hot, eftersom Teddy Mawanas uttalande 

var sådant att Hugo Wiehager, William Häggström och Tyra Sjöblom kunde förväntas 

känna allvarlig rädsla för deras personliga säkerhet. Teddy Mawana ska därför dömas 

för olaga hot i enlighet med åtalet. 

 

Påföljd för vapenbrott respektive olaga hot 

Rubricerade brott är sådana att påföljden ska bestämmas till böter för Sarwan Salman 

och Teddy Mawana. Eftersom de varit frihetsberövade ska böterna anses erlagda. 

 

Förverkande 

Yrkandet om förverkande är lagligen grundat och ska bifallas. 

 

Skadestånd 

På grund av bedömningen i skuldfrågan när det gäller mord etc. ska 

skadeståndsyrkandena avslås. 

 

På grund av bedömningen avseende åtalet om olaga hot ska skadeståndsyrkandena 

bifallas.  

 

Kostnader 

De tilltalade har varit häktade i nio respektive sju månader. Huvudförhandlingen 

pågick under tio dagar. Målet har varit mycket vidlyftigt och gällt synnerligen allvarliga 
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brott. Med beaktande av uppdragens art och omfattning får vad försvararna och 

målsägandebiträdena har begärt i ersättning anses skäligt.   

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 4 (TR-01) 

Ett överklagande ska ha inkommit till tingsrätten senast den 28 juni 2021 och vara 

adresserat till Svea hovrätt. 

 

 

Tore Gissin 

Avräkningsunderlag, se nästkommande sidor 

28



Mål nr B 11032-20SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT
Avdelning 1

Avräkningsunderlag 
2021-06-04 
Huddinge

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Björnkullavägen 5 A

E-post
sodertorns.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 660 10

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
141 84 Huddinge

Webbplats
www.sodertornstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19880707-5836

Datum för dom/beslut 
2021-06-04

Efternamn 
Mawana

Förnamn 
Teddy

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-08-19 2020-08-21

2020-09-30 2021-05-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-04 
Huddinge

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Björnkullavägen 5 A

E-post
sodertorns.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 660 10

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
141 84 Huddinge

Webbplats
www.sodertornstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19691202-0374

Datum för dom/beslut 
2021-06-04

Efternamn 
Mourad

Förnamn 
Michel

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-08-19 2021-05-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 11032-20SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT
Avdelning 1

Avräkningsunderlag 
2021-06-04 
Huddinge

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Björnkullavägen 5 A

E-post
sodertorns.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 660 10

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
141 84 Huddinge

Webbplats
www.sodertornstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19970501-4497

Datum för dom/beslut 
2021-06-04

Efternamn 
Salman

Förnamn 
SARWAN Ghalib

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-08-03 2020-08-06

2020-08-19 2021-05-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Södertörns tingsrätt
B 11032-20

Häktat mål

Stämningsansökan
Tilltalade
Teddy Mawana (19880707-5836)
Företräds av advokat Simon Bergström.
- Anhållen i frånvaro 2020-08-18, Gripen 2020-08-19, Frigiven 2020-08-21.
- Anhållen i frånvaro 2020-09-28, Gripen 2020-09-30, Häktad 2020-10-02.

Michel Mourad (19691202-0374)
Företräds av advokat Tobias Enochson.
- Anhållen i frånvaro 2020-08-18, Gripen 2020-08-19, Häktad 2020-08-21.

Sarwan Ghalib Salman (19970501-4497)
Företräds av advokat Frida Wallin.
- Anhållen i frånvaro 2020-08-02, Gripen 2020-08-03, Frigiven 2020-08-06.
- Anhållen i frånvaro 2020-08-18, Gripen 2020-08-19, Häktad 2020-08-21.

Ansvarsyrkanden m.m.

1.1 MÄNNISKOROV (Teddy Mawana och Michel Mourad)
5000-K787075-20

Michel Mourad och Teddy Mawana har tillsammans och i samförstånd
bemäktigat sig och bortfört Alfusainey Jobarteh med uppsåt att skada honom
till liv eller hälsa.

Det hände den 1 juli 2020 vid Odenplan, Stockholm, Stockholms stad.

Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 4 kap 1 § 1 st brottsbalken

Ansvarsyrkande i andra hand

Medhjälp till människorov alternativt anstiftan eller stämpling
till människorov

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 1123 Björnkullavägen 7 010- 56 25000 registrator.aksodertorn-stockholm@aklagare.se
14123  HUDDINGE

Telefax

010-56 27314

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1036
Södertörns åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-97329-20
Chefsåklagare Stefan Bergman 2021-04-01 Handläggare 107-1

1(32)

SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
 
INKOM: 2021-04-01 
MÅLNR: B 11032-20 
AKTBIL: 193

Bilaga 1



Michel Mourad och Teddy Mawana har alternativt och i vart fall med uppsåt
att utföra brottet främjat gärningen genom att dels stärka gärningsmannen i
sitt uppsåt, dels bistå gärningsmannen med råd och dåd, dels i samråd besluta
och planera gärningen och förmå gärningsmannen att utföra brottet.

Det hände den 1 juli 2020 eller en kortare tid dessförinnan i
Storstockholmsområdet.

Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 4 kap 1 § 1 st och 10 §, 23 kap 2 § och 4 § brottsbalken

1.2 MORD (Teddy Mawana och Michel Mourad)
5000-K787075-20

Michel Mourad och Teddy Mawana har tillsammans och i samförstånd
berövat  Alfusainey Jobarteh livet genom att tilldela honom ett flertal
knivhugg som orsakat omfattande blödning och skadat flera livsviktiga organ
varefter de dränkt in hans kropp med motorbensin som tänts på vilket orsakat
kroppen omfattande brännskador.

Det hände den 1 juli 2020 i ett skogsområde i Segersäng, Nynäshamns
kommun.

Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 kap 1 § brottsbalken

Ansvarsyrkande i andra hand

Medhjälp till mord alternativ anstiftan eller stämpling till
mord

Michel Mourad och Teddy Mawana har alternativt och i vart fall med uppsåt
att utföra brottet främjat gärningen genom att dels stärka gärningsmannen i
sitt uppsåt, dels bistå gärningsmannen med råd och dåd, dels i samråd besluta
och planera gärningen och förmå annan att utföra brottet.

Det hände den 1 juli 2020 eller en kortare tid dessförinnan i
Storstockholmsområdet.

Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § och 4 §

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1036
Södertörns åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-97329-20
Chefsåklagare Stefan Bergman 2021-04-01 Handläggare 107-1
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1.3 BROTT MOT GRIFTEFRID (Teddy Mawana och Michel
Mourad)
5000-K787075-20

Michel Mourad och Teddy Mawana har tillsammans och i samförstånd
genom att tända eld på Alfusainey Jobartehs, med motorbensin indränkta,
kropp skymfligen behandlat den avlidna kroppen och tillfogat kroppen
omfattande brännskador.

Det hände den 1 juli 2020 i ett skogsområde i Segersäng, Nynäshamns
kommun.

Michel Mourad och Teddy Mawana begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 16 kap 10 § brottsbalken

Ansvarsyrkande i andra hand

Medhjälp till brott mot griftefrid

Michel Mourad och Teddy Mawana har alternativ och i vart fall med uppsåt
att utföra brottet främjat gärningen genom att stärka gärningsmannen i sitt
uppsåt med råd och till gärningsmannen överlämna motorbensin som använts
för att dränka in kroppen i och som härefter antänts och tillfogat kroppen
omfattande brännskador.

Det hände den 1 juli 2020 i ett skogsområde i Segersäng, Nynäshamns
kommun

Lagrum: 16 kap 10 § och 23 kap 4 § brottsbalken

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1036
Södertörns åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-97329-20
Chefsåklagare Stefan Bergman 2021-04-01 Handläggare 107-1
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1.4 MEDHJÄLP TILL MORD (Sarwan Ghalib Salman)
5000-K787075-20

Sarwan Ghalib Salman har med råd och dåd främjat gärningen i åtalspunkt
1.2. Det hände mellan den 26 juni 2020 och den 1 juli 2020 i
Storstockholmsområdet, Stockholms län.
Hans medhjälp har bestått i
att i förväg i Nynäshamns kommun eftersöka och till gärningsmännen föreslå
en lämplig plats för mordets utförande,
att under kvällen före mordet delta i planeringsmöten med Michel Mourad
och Teddy Mawana i Huddinge och Haninge,
att på bensinstationen CircleK i Haninge inköpa och härefter lagerhålla tio
liter motorbensin som använts för att med brand undanröja spår på
mordplatsen och i den bil som använts vid transporten av Alfusainey Jobarteh
till mordplatsen,
att strax före mordet överlämna den motorbensin som han inköpt och
lagerhållit och som gärningsmännen härefter använt för att med brand
undanröja spår på mordplatsen och med brand undaröja spår i den bil som
använts vid transporten av Alfusainey Jobarteh,
att dagen efter mordet i Haninge vara behjälplig vid inköp av två nya
mobiltelefoner till gärningsmännen Michel Mourad och Teddy Mawana för
att försvåra brottets uppklarande.

Sarwan Ghalib Salman begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

1.5 MEDHJÄLP TILL BROTT MOT GRIFTEFRID (Sarwan
Ghalib Salman)
5000-K787075-20

Sarwan Ghalib Salman har  främjat gärningen i åtalspunkt 1.3. Det hände
någon gång mellan den 30 juni 2020 och den 1 juli 2020 i Haninge,
Stockholms län.

Medhjälpen har bestått i att Sarwan Ghalib Salman på bensinstationen
CircleK i Haninge inköpt, härefter i Haninge lagerhållit och till
gärningsmännen överlämnat den motorbensin som använts för sätta eld på
Alfusainey Jobartehs kropp som genom branden blivit skymfligen behandlad
och tillfogats omfattande brännskador.

Sarwan Ghalib Salman begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 16 kap 10 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
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Målsägande
Dödsboet efter Alfusainey Jobarteh
Åklagaren för ej talan

Sirrah Jobarteh
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Peter Skeppstedt.

Ousman Jobarteh
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Peter Skeppstedt.

Momodou Jobarteh
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Peter Skeppstedt.

Telma Hedström
Oklart om anspråk finns
Företräds av advokat Paula Eninge.

Muntlig bevisning
1. Förhör med målsäganden Momodou Jobarteh, pappa till den mördade,

angående det han hört om att pappan till den pojke som blev dödad i det
bråk som "Alfo" under en tid var misstänkt för ska ha betalt pengar för
att hämnas - för att bevisa att det är Michel Mourad som ligger bakom
mordet på Alfusainey Jobarteh (33y).

2. Förhör med målsäganden Sirrah Jobarteh, mamma till den mördade,
angående det hon hört om att pappan till den pojke som dödats i det
ärende som "Alfo" med flera varit misstänkta ska ha "satt pengar på
deras huvuden" - för att bevisa att det är Michel Mourad som ligger
bakom mordet på Alfusainey Jobarteh (35y).

3. Förhör med vittnet/målsäganden Telma Hedström , flickvän till den
mördade, angående sina kontakter med pojkvännen Alfusainey Jobarteh
under kvällen och natten 30 juni-1 juli 2020 och den hotbild som funnits
mot Alfusainey Jobarteh efter mordet Tony på T-centralen i februari
2020 - för att bevisa att Alfusainey levt under ett dödshot efter händelsen
på T-centralen och att Telma Hedström strax före hans försvinnande via
mobiltelefonimeddelanden utväxlat detaljerad information om hans
resplaner (47ö, 48m, 49ö, 58x, 63x, 64x, 70n-71x,81m)

4. Förhör med den tilltalade Sarwan Ghalib Salman som förnekar brott.

5. Förhör med den tilltalade Michel Mourad som förnekar brott.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1036
Södertörns åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-97329-20
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6. Förhör med den tilltalade Teddy Mawana som förnekar brott.

7. Förhör med vittnet Daniel Mathias Mathlein angående sina iakttagelser
på brand/mordplatsen den 1 juli 2020 i Segersäng - för att bevisa att
branden enligt hans bedömning varit i en fas av avslocknande och att det
var uppenbart för honom att den anträffade personen var avliden samt att
bommen vid grusvägens början var stängd, men inte låst (12).

8. Förhör med vittnet Lars Hallström, räddningstjänsten, angående sina
iakttagelser på brandplatsen - för att bevisa att vägbommen inte varit låst
när räddningstjänsten anlänt till brandplatsen och den troliga platsen för
där branden startat (26-28).

9. Förhör med vittnet Helen Eriksson angående den doft av brandrök som
hon och hennes man känt under natten vid 03.30-tiden den 1 juli 2020 -
för att bevisa att mycket talar för att den doft av brandrök hon känt
kommit från platsen för mordet och att branden sålunda sannolikt startat
under natten (5).

10. Förhör med vittnet Lars Fredrik Brander angående den doft av
brandrök han känt vid 04.45-tiden den 1 juli 2020 -  för att bevisa att
mycket talar för att den doft av brandrök han känt kommit från platsen
för mordet och att branden sannolikt sålunda startat under natten (2).

11. Förhör med vittnet Matarr Jobarteh, bror till den mördade, angående
det han hört om att pappan till Tony som dödades på T-centralen ska ha
betalat pengar till okända personer för att döda samtliga som var
inblandade i Tonys död och det han hört Assan berätta om att det är
"Karla golat på Alfo" - för att bevisa att det är Michel Mourad som ligger
bakom mordet på Alfusainey Jobarteh (36m, 38y, 40x).

12. Förhör med vittnet Jaden Miller angående omständigheterna kring
Alfusainey Jobartehs försvinnande för att bevisa - att den enda anledning
som Jaden Miller kan tänka sig som skäl till att Alfusainey Jobarteh
blivit mördad är att de varit misstänkta för mordet på T-centralen och att
Alfusainey Jobarteh måste ha blivit lurad av någon att stiga av vid
Odenplan (348m,350y,354n, 359n).

13. Förhör med vittnet Mattias Trygg angående sina kontakter med
Alfusainey Jobarteh och den hotbild som funnits mot Alfusainey
Jobarteh - för att bevisa  att det funnits en hotbild mot Alfusainey
Jobarteh och honom själv efter händelsen på T-centralen och att Mattias
inte känner till någon annan hotbild samt att Alfusainey Jobarteh strax
efter att han lämnat lägenheten på S:t Eriksgatan natten den 1 juli  ringt
upp Mattias Trygg för att varna honom för något men att det samtalet
plötsligt bröts, sannolikt i samband med att Alfusainey blev bortförd från
Odenplan (370ö,371y,372m,373m-n,374ö-n,376y,379x,395x).
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14. Förhör med vittnet NN 16, Häni Hassini, angående det han uppfattat om
den hotbild som funnits mot honom själv och Alfusainey Jobarteh efter
händelsen på T-centralen för att bevisa att det inte funnits någon annan
händelse eller omständighet som kunnat vara motivet till att mörda
Alfusainey Jobarteh (273m,276y). Häni Hassani har under
förundersökningen delgivits misstanke om ett brott som har ett
omedelbart samband med det nu aktuella brottet. Brottsmisstanken är
nedlagd och någon kvarstående misstanke finns inte.

15. Förhör med vittnet Elin Hilsérus Danielsson angående Alfusainey
Jobartehs förehavanden den 30 juni och vad hon fått höra om den hotbild
som funnits mot honom - för att bevisa vad Alfusainey Jobarteh gjorde
timmarna innan han blev mördad och att de som varit misstänkta för
mordet på Michel Mourads son Tony efter frigivandet levt under ett
påtagligt hot kopplat till händelsen på T-centralen (
236n,237m,238m,241ö,245m,253n,255y,256ö,269n).

16. Förhör med vittnet Trey Zewengel angående det han hört från sina
kamrater, av vilka några av dem också var vänner till den på T-centralen
mördade Tony, om hur det gick till när Alfu blev bortrövad - för att
bevisa att det kan vara Karla som lurat Alfusainey Jobarteh till Odenplan
där Michel Mourad bemäktigat sig och bortfört Alfusainey Jobarteh
(FUP T2 3-4).

17. Förhör med vittnet Assan Camara angående Alfusainey Jobartehs
kontakter med Karla - för att bevisa att Akfusainey Jobarteh som person
var sådan att han alltid ställde upp om någon ville ses eller ha sällskap
samt att Karla Devlin är en person som Alfusainey brukade umgås med
(155n-156ö).

18. Förhör med vittnet Karla Devlin angående de kontakter hon haft med
Alfusainey Jobarteh vid tiden för mordet för att bevisa att hon under
kvällen den 30 juni 2020 gjort upp om ett eventuellt sammanträffande
någon timme senare i närheten av Fridhemsplan/Odenplan med
Alfusainey Jobarteh och att hon berättat berättat för sin kamrat om mötet
(105m,106x-n,107n,108x,110m). Karla Devlin har under
förundersökningen delgivits misstanke om ett brott som har omedelbart
samband med det nu aktuella brottet. Denna brottsmisstanke är nedlagd
och någon kvarstående misstanke finns inte.

19. Förhör med vittnet Ahmad Taha angående sina iakttagelser av en
silverfärgad BMW av sedanmodell parkerad på en p-plats vid
Stenbygränd 4-16 - innebärande att den aktuella bilen inte tidigare varit
parkerad på den aktuella platsen - för att bevisa att Michel Mourad under
kvällen den 1 juli 2020 parkerat BMW LYL354 på parkeringsplatsen
utomhus istället för på sin garageplats med avsikt att elda upp bilen för
att undanröja eventuella spår i bilen (407-408).
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Övrig bevisning
1. Protokoll från brottsplatsundersökning utvisande den sannolika

mordplatsen - FUP 4 sid 1-29 - För att bevisa att Alfusainey Jobarteh
sannolikt dödats och dränkts in med motorbensin på den "övre
brandplatsen" och att kroppen härefter tumlat ned för branten till den
"nedre brandplatsen" där kroppen anträffats.

2. Avrapportering - PM angående brandplatssökhund - FUP 1 sid. 29 och
31 - utvisande att en specialutbildad  hund markerat för förekomst av
brandfarlig vätska på vågen upp till brandplatsen - för att bevisa vilken
väg som gärningsmännen tagit till/från mordplatsen.

3. Fullständigt Protokoll från brottsplatsundersökning utvisande
mordplatsen och de skador som Alfusainey Jobarteh tillfogats - Det
fullständiga protokollet med omaskerade bilder finns intaget i (orange)
FUP 8 - Fotobilaga sid 1-47 - och kommer att förebringas inom
STÄNGDA DÖRRAR.

4. Sakkunnigutlåtande från NFC angående prover tagna från brandplatsen -
utvisande att det på stenar, markprover, klädrester och tejprester i
Alfusainey Jobartehs mun påvisats flyktiga ämnen som i brandfarlig
vätska av typen motorbensin - Utlåtandet finns intaget i FUP 4 sid. 62-66
- Teknisk undersökning - för att bevisa att Alfusainey Jobartehs kropp
bränts upp med motorbensin.

5. Sakkunnigutlåtande från NFC angående brandprov taget från golvet vid
främre passagerarplats i personbilen LYL354 - Utlåtandet finns intaget i
FUP 4 sid. 67-70 - Teknisk undersökning - Utvisande att det i brandprov
från BMW LYL354  påvisats flyktiga ämnen som ingår i brandfarlig
vätska av typen motorbensin - för att bevisa att Michel Mourad tillsett att
med hjälp av motorbensin elda upp LYL354 - den bil i vilken Alfusainey
Jobarteh förts bort till mordplatsen.

6. Sakkunnigutlåtande från NFC angående angående Tyg/tejprest anträffad
i Alfusainey Jobartehs mun - Utlåtandet finns intaget i FUP 4 sid. 89 -
Teknisk undersökning - utvisande att det undersökta bedömts utgöras av
vävtejp, tillsynes silvertejp - för att bevisa att Jobarteh Alfusainey i
samband med mordet haft silvertejp över munnen och sålunda sannolikt
haft svårt att ropa på hjälp.

7. Sakkunnigutlåtande från NFC angående blodbesudlingar säkrade på
mordplatsen - Utlåtandet finns intaget i FUP 4 sid.106 - Teknisk
undersökning - utvisande att det i säkrat material från flera platser vid
mordplatsen säkrats blod från Alfusainey Jobarteh - för att bevisa att
Alfusainey Jobarteh knivhuggits och dödats vid "den övre brandplatsen".

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1036
Södertörns åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-97329-20
Chefsåklagare Stefan Bergman 2021-04-01 Handläggare 107-1

8(32)



8. Obduktionsprotokoll utvisande skador och trolig dödsorsak - för att
bevisa att Alfusainey Jobarteh dödats med ett utdraget förlopp med flera
knivhugg möjligtvis i kombination med de omfattande brännskadorna
och att förekomsten av toluen, bensen och xylen i hjärnvävnaden kan tala
för att Jobarteh levde när man hällde bensinen på honom - FUP 4 sid. 39-
54 - Teknisk undersökning .

9. Bilder från obduktionen finns intaget i (orange) FUP 8 sid 38-47 -
Fotobilaga - och kommer att förebringas inom STÄNGDA DÖRRAR.

10. Uppspelning av film upptagen med en polismans kroppskamera från
brandplatsen - för att bevisa att det är Michel Mourads personbil
LYL354 som varit den primära brandhärden och att andra skadade
fordon är följdskadade av branden i BMW LYL354 som varit det
primära målet - Filmen finns på DVD-skiva - Digital bilaga till FUP.

11. Protokoll över fordonsundersökning av Michel Mourads utbrända
personbil LYL354 - Protokollet finns intaget i FUP 4  sid.150-161 -
Teknisk undersökning - utvisande att det i handskfacket funnits ett
handikapptillstånd och i bagageutrymmet ett större antal gravljus - för att
bevisa att Michel Mourad  haft tillgång dels till ett handikapptillstånd,
dels gravljus som kunnat användas för fördröjd antändning.

12. PM med sammanfattning av uppgifter från BMW Group via Eurojust
angående vad som startat och stoppat datasessioner i BMW LYL354 -
för att bevisa att dataöverföringar i aktuell bil startar när man låser upp
bilen och avslutas när man låser igen bilen - TilläggsFUP 1 sid 61-62.

13. Uppspelning inom STÄNGDA DÖRRAR av den presentation med
sammanställning av filmer från ÖVK från T-centralen och
vittnesförhöret med Alfusainey Jobarteh från rättegången i Stockholms
tingsrätt 24-26 juni 2020 angående mordet på Michel Mourads son Tony
- utvisande innehållet i material från aktuellt mål av vilket Michel
Mourad dragit slutsatsen att inte bara en person bort hållits ansvarig för
mordet på Tony då "alla var lika skyldiga" - för att bevisa att
omständigheten att  rättsväsende bara hållit en person ansvarig för
mordet på Tony enligt Michel Mourad varit fel och att Michel Mourad
därför haft motiv att själv ta lagen i egna händer och skipa rätt
beträffande Alfusainey Jobarteh. DVD-skivor - Digital bilaga - medtas
av åklagaren till huvudförhandlingen.

14. PM angående tidpunkter av betydelse i målet vid Stockholms TR
angående mordet på Tony - utvisande bl.a. tidpunkter för utlämnande av
utredningsmaterial till Michel Mourads målsägandebiträde, dagar för
huvudförhandling i tingsrätten och tid för meddelande av dom -
TilläggsFUP 1 sid. 10
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15. Uppspelning av Snapchat-film anträffad i Michel Mourads mobiltelefon -
med en bild på Alfusainey Jobarteh med en inklippt animerad rap-text
"Din döda horunge FUCK THE OPPS Burn him.... och andra
våldsförhärligande fraser om mord, infångande och knivvåld m.m. - för
att bevisa att Michel hyst ett stark agg mot Alfusainey Jobarteh och
genom animationen beskrivit på det sätt som Alfusainey Jobarteh blivit
mördad. Stillbild från filmen finns intaget i FUP 5 - sid. 664 -
Telefonanalys. Filmen med ljud och bild finns på DVD-skiva - Digital
bilaga till FUP.

16. PM angående tid att förflytta sig mellan Michel Mourads lägenhet och
parkeringsplatsen där personbilen LYL354 brunnit upp jämfört med att
köra in bilen i det av Michel Mourad förhyrda garaget. Vid eventuellt
ifrågasättande av mätningen påkallas vittnesförhör med polisassistenten
Linda Holmkvist Borgsved, Polisregion Stockholm, Grova brott 2 Rgn
Sthlm. -  För att bevisa tidsvinsten att parkera utomhus jämfört med att
parkera i garaget är omkring två minuter. FUP 1 - Allmän del - sid 86-91.

17. PM angående videofilmad färdväg mellan Odenplan => Segersäng - För
att bevisa att körtiden från Odenplan till mordplatsen är tillräcklig (jmf
uppkopplad tid för BMW LYL354) och att det dessutom funnits tid för
att göra ett kortare stopp vid Sarwan Salmans bostad vid Krogtäppan i
Haninge - Förundersökningsprotokoll 1- Allmän del - sid 83. Vid
eventuellt ifrågasättande av utförd  mätning åberopas vittnesförhör med
insp Fredrik Ståhle, polisregion Stockholm, Trafik 5 Rgn Sthlm (Aktuell
färd finns videofilmad).

18. Promemoria angående tidsåtgång för att med bil köra vissa vägsträckor -
utvisande
- att körtiden från en ungefärlig plats för Michel Mourads
datauppkoppling 2020-07-01 kl. 01.01 till p-plats vid Krogtäppan är
omkring 7 minuter,
- att körtiden till/från brottsplatsen vid Segersäng till p-plats vid
Krogtäppan är omkring 16 minuter 30 sekunder,
- att körtiden från p-plats vid Krogtäppan till Teddy Mawanas bostad vid
Fullerstatorget i Huddinge är omkring 16 minuter 20 sekunder.
För att bevisa att de datauppkopplingar som BMW LYL354 registrerat
under natten den 1 juli 2020 motsvarar
- dels tiden för att köra från brottsplatsen i Segersäng till Krogtäppan,
- dels tiden för att köra från Krogtäppan till Fullerstatorget i Huddinge.
Promemorian finns intagen i TilläggsFUP 1 sid 8. Vid eventuellt
ifrågasättande av utförda mätningar åberopas vittnesförhör med krinsp.
Andreas Franke, Regionala utredningsenheten vid Polisregion Stockholm
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19. PM angående granskning av filmer från övervakningskameror vid
bensinstationen CircleK i Haninge - för att bevisa dels att två bilar som
utseendemässigt överensstämmer med Michel Mourads och Sarwan
Salmans bilar (BMW av sedanmodell) kl 21.57 passerat förbi på vägen
utanför bensinstationen, dels att Sarwan Salman till fots kl. 21.58
kommit till bensinstationen - PM finns intaget i FUP Del 1 - Allmän del -
sid.101-106.

20. Fotografier (förundersökningsprotokoll sid. 72-79  Allmän del - Del 1)
för att bevisa avståndet och möjliga gångvägar mellan bensinstationen
CircleK och Wanasa Café i Haninge.

21. PM med bildbilaga angående granskade filmer från
övervakningskameror från ICA Folkungagatan i Stockholm - utvisande
att en grå/silverfärgad BMW-bil av sedanmodell omkring kl.00.05
parkeras utanför restaurang Charles Dickens på Folkungagatan och att
två män som utseendemässigt överensstämmer med Michel Mourad och
Teddy Mawana omkring kl. 00.25 kommer till bilen som strax härefter
lämnar platsen - för att bevisa att Michel Mourad och Teddy Mawana
båda kommit till platsen och lämnat denna tillsammans i Michel
Mourads personbil LYL354. PM med stillbilder från ÖVK finns intaget i
FUP Del 1 - Allmän del - sid. 107-115.

22. PM med bild från hotell Malmens övervakningskamera - utvisande två
män som utseendemässigt stämmer överens med Michel Mourad och
Teddy Mawana, som passerar förbi hotell Malmen omkring kl. 00.23 -
för att bevisa att Michel Mourad och Teddy Mawana befunnit sig
tillsammans vid Medborgarplatsen - PM stillbild från ÖVK finns intaget
i FUP Del 1 Allmän del sid. 118-121.

23. PM med stillbilder från Lidl Folkungagatan - utvisande två män som
utseendemässigt stämmer överens med Michel Mourad och Teddy
Mawana, som passerar förbi Lidlbutiken omkring klockan 00.25 - för att
bevisa att Michel Mourad och Teddy Mawana befunnit sig tillsammans
vid Medborgarplatsen - PM med stillbilder från ÖVK finns intaget i FUP
Del 1 - Allmän del - sid 122-125.

24. PM angående granskning av filmer från polisens övervakningskameror
vid Medborgarplatsen - utvisande bl.a. att två män som utseendemässigt
stämmer överens med Michel Mourad och Teddy Mawana och en
silverfärgad BMW-sedanmodell som utseendemässigt överensstämmer
med Michel Mourads personbil LYL354 - för att bevisa att Michel
Mourad och Teddy Mawana är tillsammans på Medborgarplatsen och att
de lämnar platsen i personbilen LYL354 - PM med stillbilder från ÖVK
finns intaget i FUP Del 1 Allmän del sid. 126-134.
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25. PM angående granskning från övervakningskamera från 7-Elevenbutiken
på S:t Eriksgatan - utvisande att en silverfärgad bil av sedanmodell kl
00.33.23 passerat förbi på S:t Eriksgatan - för att bevisa att Michel
Mourads personbil LYL354 på väg mot busshållplatsen passerat förbi på
S:t Eriksgatan - PM angående granskningen med stillbilder finns intaget i
FUP Del 1 Allmän del sid 149-151.

26. PM angående film inspelad  i en lägenhet på S:t Eriksgatan i Stockholm
2020-11-30 kl.23.04 och sparad i Elin Hilsérus Danielssons mobiltelefon
utvisande Alfusainey Jobarteh med de kläder han hade på sig strax innan
han blev bortförd - för att bevisa att den person som man på
övervakningskameror stiger på buss 4 på S:t Eriksgatan är Alfusainey
Jobarteh

27. PM angående granskning av Övervakningsfilmer från SL-bussar -
utvisande dels från "Plats 1" (Folkungagatan) att en silverfärgad BMW-
bil av sedanmodell kl.00.19 stått parkerad utanför restaurang Charles
Dickens på Folkungagatan, dels från "Plats 2" (S:t Eriksgatan) att en
person som utseendemässigt överensstämmer med Alfussainey Jobarteh
kl. 00.33 stått vid busshållplatsen S:t Eriksgatan/Fleminggatan och att det
vid denna tidpunkt inte funnits någon stillastående bil strax efter
hållplatsen, dels från "Plats 2 och 3" kan se att Alfusainey Jobarteh två
minuter senare, kl. 00.35, stiger på buss 4 och att en silverfärgad av
BMW-sedanmodell nu står stilla med tända billyktor strax efter
busshållplatsen, dels att en silverfärgad bil av sedanmodell följer efter
buss 4  kl. 00.39:27 när bussen svänger från Västmannagatan till
Karlbergsvägen, dels att Alfusainey Jobarteh kl. 00.40:12 stiger av buss
4 och ses gå i riktning mot bussens bakre del - För att bevisa att
Alfusainey Jobarteh åkt med buss 4 och att Michel Mourad med sin
silverfärgade BMW personbil av sedanmodell följt efter denna buss till
Odenplan -  PM finns intaget i FUP Del 1 sid. 136 -147.

28. PM angående granskning film från övervakningskamera från butiken
Picard på S:t Erikssgatan - utvisande dels att efter att en buss passerat
förbi butiken, dels att en ljus bil av sedanmodell kl 00.36 passerat förbi
butiken - för att bevisa att Michel Mourads personbil LYL354 följt efter
den buss som Alfusainey Jobarteh färdats i på S:t Eriksgatan i riktning
mot S:t Eriksbron - PM angående granskningen med stillbilder finns
intaget i FUP Del 1 Allmän del sid. 150-163.

29. PM angående granskning av film från övervakningskamera från butiken
Subway vid S:t Eriksplan - utvisande att en SL-buss omkring kl.
00.36:26 passerat förbi butiken, dels att en ljus bil av sedanmodell
omkring kl. 00.37 passerat förbi butiken - för att bevisa att Michel
Mourads personbil LYL354 följt efter den SL-buss som Alfussainey
Jobrateh färdats i vid S:t Eriksplan i riktning mot Odenplan - PM
angående granskningen med stillbilder finns intaget i FUP Del 1 Allmän
del sid.164-178.
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30. PM angående granskning av film från övervakningskamera från butiken
Cajsa Warg vid S:t Eriksplan - utvisande att en SL-buss omkring kl.
00.37 passerat förbi butiken, dels att en bil av sedanmodell, utrustad med
takantenn av modell "hajfena" omkring kl. 00.37 passerat förbi butiken -
för att bevisa att Michel Mourads personbil LYL354 följt efter den SL-
buss som Alfusainey Jobarteh färdats i vid S:t Eriksplan i riktning mot
Odenplan - PM angående granskningen av film från ÖVK med utskrivna
stillbilder finns intaget i FUP Del 1 Allmän del sid. 179-187.

31. PM angående granskning av detaljer på vindrutan av en stillastående
BMW-bil av sedanmodell från övervakningsfilm från SL-Bussar jämförd
med Michel Mourads BMW LYL354 - för att bevisa att det är Michel
Mourads bil som iakttagits parkerad på Folkungagatan mellan 2020-07-
01 kl. 00.05 och 00.25 och stillastående med tända lyktor på S:t
Eriksgatan 0035. - PM angående granskningen finns intaget i FUP Del 1
Allmän del sid 233-237.

32. Terminologi inom området Telefonanalys - För förståelsen av
genomförda telefonanalyser åberopas en sammanställning med förklaring
till de begrepp som genomgående använts vid genomförda
telefonanalyser - Begreppen finns förklarade i FUP 5 sid. 3-10 -
Telefonanalys - Sammanställningen åberopas genom HÄNVISNING och
kommer därför vid huvudförhandlingen endast gås igenom översiktligt.
Skillnaden mellan olika termer t.ex. "Location update" och
"Lokaliseringsuppgifter" bör vara kända av rätten vid genomgång av
nedan åberopad bevisning angående telefonanalyser.

33. Brukaranalys - Alfusainey Jobarteh - Analysen finns intagen i FUP 5
sid.13-21 Protokoll Telefonanalys - utvisande dels vilka telefoner
Alfusainey Jbarteh brukat, dels att dessa regelbundet och frekvent
kopplat upp mot basstationer som täcker in bostadsadressen på S:t
Eriksgatan 54 i Stockholm, dels att Alfusainey Jobarteh varit sannolik
brukare av Snapchat-kontona "dinboss9" och "alfu99" - för att bevisa att
de kontakter som förekommit från aktuella telefonnummer och
Snapchatadresser haft Alfusainey Jobarteh som brukare.

34. Brukaranalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5 sid 22-
37 - Protokoll Telefonanalys - utvisande dels de telefonnummer,
WhatsApp-konto och Snapchat-konto och telefonapparater Michel
Mourad brukat under den aktuella tiden, dels de mest frekventa
kontakterna, dels var dessa samtal kopplats upp - för att bevisa vilka
teleadresser Michel Mourad nyttjat samt att han dagen efter mordet på
Alfusainey Jobarteh påbörjat nyttjandet av en ny telefon inköpt på
Elgiganten i Länna den 1 juli kl.19.01 som inledningsvis nyttjats med ett
SIM-kort för kontantkort från operatören Tele2 för kontakter med IF-
Skadeförsäkring och Polisen.
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35. Brukaranalys - Teddy Mawana - Analysen finns intagen i FUP 5 sid. 38-
60 - Protokoll Telefonanalys - utvisande de telefonnummer och
mobiltelefonapparater som Teddy Mawana brukat under tiden februari-
augusti 2020 - för att bevisa dels att Teddy Mawana som sedan den 8
februari haft samma telefonnummer och mobiltelefonapparat fram till
natten efter mordet på Alfusainey Jobarteh då Teddy Mawana byter både
mobiltelefon och telefonnummer och att den nya telefonen är en likadan
modell som den han redan hade (iPhone 11) och att han fortsatt att bruka
"den gamla" iPhone11 fram till den 6 augusti - och att telefonbytet
således varit föranlett av Teddy Mawanas aktivitet vid tiden för mordet
på Alfusainey Jobarteh.

36. Brukaranalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5 sid. 61-
71 - Protokoll Telefonanalys - utvisande de telefonnummer, mobiltelefon
och Snapchat- och Instagramkonton nyttjade av Sarwan Salman - för att
bevisa de teleadresser Sarwan Salman nyttjat under aktuell tidsperiod.

37. Frekvensanalys - Michel Morad - Analysen finns intagen i FUP 5 sid.
100-119 - Protokoll Telefonanalys - Utvisande med vilken frekvens som
Michel Mourads telefon har kopplat upp i telenätet på platser och under
tider som varit aktuella under förundersökningen - utvisande
- dels att antalet uppkopplingar som Michel Mourad har mot basstation
som täcker Teddy Mawanas bostad i Huddinge (sid.117) ökat markant
från den 15 juni 2020 (=omkring den tid då FU-protokoll lämnats ut till
bl.a. Michel Mourads målsägandebiträde,
- dels att Michel Mourads besök på det café Teddy Mawana brukar
uppehålla sig (Wanasa) ökat markant från samma tidpunkt (s.126),
- dels att frekvensen i telefonkontakterna mellan Michel Mourad och
Teddy Mawana ökat markant i frekvens från den tidpunkt  då målet i
Stockholms tingsrätt angående mordet på Tony påbörjats (sid.115),
- dels att det varit uppehåll i deras kontakter omkring tiden för mordet på
Alfusainey Jobarteh (uppehåll:2020-06-30-2020-07-03) (sid.116),
- dels att Michel Mourads telefon normalt sett är påslagen nattetid men
att det dygn då Alfusainey Jobarteh mördades kraftigt avviker från det
normala mönstret genom att telefonen just den aktuella natten från kl.
01.05 varit avstängd (sid 112-113),
- dels att det efter frigivandet av Sarwan Salman den 6 augusti 2020
endast varit en enda telefonkontakt mellan Michel Mourad och Teddy
Mawana (16 augusti 2020)

- För att bevisa att mordet på Alfusainey sannolikt planerats i tiden omkring
när Michel Mourad fick del av FUP beträffande mordet på sonen Tony och
att det är Michel Mourad och Teddy Mawana som härefter i enlighet med sin
planering utfört mordet på Alfusainey Jobarteh natten den 1 juli.
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38. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5  sid.
120-124 - Protokoll Telefonanalys - Utvisande med vilken frekvens som
Michel Mourads telefon kopplat upp i telenätet på platser som varit
aktuella under förundersökningen - utvisande att antalet uppkopplingar
vid Sarwan Salmans bostad ökat markant i samband med att Michel
Mourads målsägandebiträde (advokat Peter Dahlqvist) fått del av FU-
protokoll rörande mordet på Michel Mourads son (sid 120) - För att
bevisa att deras kontakter under aktuell tid varit föranledda av det
planerade mordet på Alfusainey Jobarteh.

39. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5 sid.
125-126 - Protokoll Telefonanalys  - utvisande med vilken frekvens som
Michel Mourads telefon kopplat upp i telenätet på platser som varit
aktuella under förundersökningen utvisande att antalet uppkopplingar för
Michel Mourads telefon vid Cafe Wanasa (=den plats där Teddy
Mawana brukar uppehålla sig) ökat markant i tiden omkring mordet på
Alfusainey Jobarteh - För att bevisa att Michel Mourad och Teddy
Mawana sammanträffat flera gånger vid Cafe Wanasa för att planera
mordet på Alfusainey Jobarteh.

40. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5 sid.
127-131 - Protokoll Telefonanalys  - Utvisande att Michel Mourads
telefon den 1 juli 2020 mellan kl. 00.05-00.25  kopplat upp i telenätet
mot basstationen Pelarbacken som täcker bl.a. Folkungagatan och
Medborgarplatsen på Södermalm - för att bevisa att Michel Mourad
befunnit sig på Södermalm under aktuell tid i väntan på att få klartecken
om att Alfusainey Jobarteh varit på väg att lämna sin bostad på S:t
Eriksgatan samt att omständigheten att befinna sig vid Medborgarplatsen
avviker från Michels normala rörelsemönster under tiden 6 maj-6 juli
2020.

41. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5 sid.
132-139 - Protokoll Telefonanalys  - Utvisande att Michel Mourads
telefon den 1 juli 2020 mellan kl.00.30-00.35 positionerat sig vid en
basstation vid S:t Eriksbron, samt att omständigheten att befinna sig vid
S:t Eriksbron avviker från Michel Mourads normala rörelsemönster
under tiden 6 maj-6 juli 2020 - för att bevisa att Michel Mourad att begett
sig till aktuell plats med avsikt att skapa sig kontroll över Alfusainey
Jobarteh, som vid denna tidpunkt stått vid busshållplatsen på S:t
Eriksgatan.
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42. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 140 - Utvisande att Michel Mourads telefon den 1 juli
2020 mellan kl.00.35-00-45 positionerat sig mot  basstationer som täcker
en sträcka från vid S:t Eriksbron till Odenplan, samt att omständigheten
att befinna under en färd från S:t Eriksbron till Odenplan avviker från
Michel Mourads normala rörelsemönster under tiden 6 maj-6 juli 2020 -
för att bevisa att Michel Mourad under aktuell tid 2021-07-01 följt efter
buss 4, som avgick från hållplatsen vid S:t Eriksbron kl. 00.33, med
avsikt att inte tappa kontrollen över Alfusainey Jobarteh som under
samma tid färdats i denna buss från S:t Eriksgatan till Odenplan.

43. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 141 - Utvisande att Michel Mourads telefon den 1 juli
2020 mellan kl. 00.45-00.50 positionerat sig vid en basstation som täckt
ett område vid bl.a. Odengatan, dock inte Odenplan - För att bevisa att
Michel Mourad efter att ha bemäktigat sig och bortfört Alfusainey
Jobarteh från Odenplan omedelbart härefter rört sig bort från Odenplan.

44. Frekvensanalys - Michel Mourad - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 146 - Utvisande att Michel Mourads telefon den 1 juli
2020 kl. 01.01-01.02 kopplat upp mot basstationen Gamla Nynäsvägen
165 grader - för att bevisa att Michel Mourad (efter att ha haft telefonen
avstängd under färden från Odengatan till Länna) omedelbart färdats från
Odenplan söderut på Nynäsvägen förbi Länna, varefter Michel Mourad
återigen stängt av sin telefon.

45. Frekvensanalys – Michel Mourad – Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 148-150 – Utvisande dels att Michel Mourads telefon
den 1 juli 2020 kl. 18.40-18.45 efter att först ha positionerat sig vid
Farsta Centrum härefter förflyttat sig till Länna där Michel Mourads
telefon härefter positionerat sig till omkring 19.05, dels att bevisa att
Michel Mourad efter att ha varit i Farsta härefter tagit sig till El-Giganten
under samma tid som en person med uppgivet namn ”Tomas” för 18.000
kronor inköpt de två mobiltelefoner modell iPhone 11 som Michel
Mourad och Teddy Mawana några timmar senare tagit i bruk – för att
bevisa att Michel Mourad och Teddy Mawana för att försvåra
uppklaringen av mordet på Alfusainey Jobarteh i uppdiktat namn inköpt
en varsin ny telefon.
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46. Frekvensanalys - Teddy Mawana - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 159-162 - utvisande
- att antalet telefonkontakter mellan Teddy Mawana och Michel Mourad
ökat i samband med att rättegången angående mordet på Michel Mourads
son som inletts i Stockholms tingsrätt (24 juni)
- att det också härefter varit relativt frekventa kontakter mellan dem fram
till den 6 augusti (=datum för frigivande av Sarwan Salman), men att det
härefter bara registrerats en enda telefonkontakt (16 augusti) (sid. 159),
- att inga telefonkontakter registrerats under tiden 20-06-30--20-07-03
(sid.160),
- att antalet uppkopplingar vid Michel Mourads bostad ökat markant
under tiden från sista dagen i rättegången vid Stockholms tingsrätt (26
juni) fram till det första gripandet av Sarwan Salman (3 augusti),
- att Teddy Mawana inte någon gång under tiden 3-19 augusti kopplat
upp i närheten av Michel Mourads bostad (sid. 162)

för att bevisa att Teddy Mawana överenskommit med Michel Mourad om att
vara behjälplig med och vara delaktig i mordet på Alfusainey Jobarteh.

47. Frekvensanalys – Teddy Mawana – Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid.170-171 utvisande att Teddy Mawana frekvent besöker
café Wanasa och att dessa besök också tidsmässigt överensstämmer med
att också Michel Mourad befunnit sig där.

48. Frekvensanalys – Teddy Mawana – Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 172-174 – Utvisande att Teddy Mawana inte bott i sin
lägenhet under tiden 3-6 augusti och endast vid två korta tillfällen under
denna tid haft telefonuppkopplingar i närheten av sin bostad – för att
bevisa att Teddy känt stor oro i samband med det första
frihetsberövandet av Sarwan Salman (3-6 augusti) och att han inte vågat
bo hemma under tiden som Sarwan Salman varit anhållen och att den oro
Teddy Mawana känt varit välgrundad eftersom han och Sarwan Salman
varit delaktiga i samma gärning (mordet på Alfusainey Jobarteh).

49. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys  sid. 186-188 - Utvisande att telefonkontakter mellan
Sarwan Salman och Michel Mourad under tiden 1 mars - 8 augusti 2020
inskränker sig till endast fyra tillfällen och Sarwan Salman endast vid ett
tillfälle under tiden 17 juni - 8 augusti 2020 varit vi vid Michel Mourads
bostad och möjligen i närheten av hans bostad den 17 och 18 juli  - för att
bevisa att Sarwan Salman och Michel Mourad normalt sett endast har
sporadiska kontakter och att den enda gången som Sarwan Salman under
aktuell tidsperiod varit hemma hos Michel Mourad är den 30 juni kl.
17.44-19.02, dvs. kvällen före mordet på Alfusainey Jobarteh.
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50. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 189-193 - Utvisande täta och regelbundna
telefonkontakter mellan Sarwan Salman och Teddy Mawana och
uppkopplingar vid Teddy Mawanas bostad i Huddinge - för att bevisa att
Sarwan Salman ofta besöker Teddy Mawana i hans bostad och också
varit där under kvällen före mordet på Alfusainey Jobarteh den 30 juni
under tiden 19.33-21.40 och några timmar efter mordet på Alfusainey
Jobarteh återigen besökt Teddy Mawanas bostad  (kl. 04.56-05.23 den 1
juli).

51. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid 198 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerat sig på Wanasa Café bl. a. den 30 juni 2020 kl 22.07-23-08 -
För att bevisa att Sarwan Salman efter inköpet av 10 liter motorbensin
och några timmar före mordet på Alfusainey Jobarteh befunnit sig på
Wanasa Café samtidigt som Teddy Mawana och Michel Mourad.

52. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys  sid. 199-201 -  Utvisande att Sarwan Salmans telefon
samma dag som målet i Stockholms tingsrätt angående Mordet på Michel
Mourads son avslutas (26 juni 2020)  positionerat sig i närheten av
platsen för mordet på Alfusainey Jobarteh samt att han också dagen efter
detta (27 juni 2020) positionerat sig i närheten av samma plats - för att
bevisa att det är Sarwan Salman som tagit på sig uppdraget och
efterforskat en lämplig plats att mörda och bränna Alfusainey Jobarteh.

53. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 204 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerat sig inne i butiken El-Giganten i Länna samtidigt som de två
nya mobiltelefoner modell iPhone 11  inköpts i namnet "Thomas" för
18.000 kronor kontant och som några timmar senare har tagits i bruk av
Teddy Mawana och Michel Mourad - för att bevisa att Sarwan Salman
varit delaktig i anskaffandet av två nya telefoner för att försvåra
uppklaringen av modet på Alfusainey Jobarteh.

54. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys  sid 206 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerat sig vid Michel Mourads bostad mellan klockan 17.44 och
19.02 den 30 juni 2020 - För att bevisa att Salman Salman några timmar
före mordet på Alfusainey Jobarteh varit tillsammans med Michel
Mourad.

55. Frekvensananalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 213 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerat sig vid Teddy Mawanas bostad mellan kl. 19.33 och 21.40
den 30 juni 2020 - För att bevisa att Sarwan Salman några timmar före
mordet på Alfusainey Jobarteh varit tillsammans med Teddy Mawana.
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56. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 214 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerar sig vid Teddy Mawanas bostad mellan klockan 04.56 och
05.25 - För att bevisa att Sarwan Salman några timmar efter mordet på
Alfusainey Jobarteh vid Teddy Mawanas bostad i Huddinge
sammanträffat med Michel Mourad och Teddy Mawana.

57. Frekvensanalys - Sarwan salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid. 225 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerat sig vid Åstorpsringen där också Michel Mourad befunnit sig
(och sannolikt parkerat sin bil) varefter sällskapet rest till El-Giganten i
Länna där två nya mobiltelefoner i namnet "Thomas" inköpts för 18.000
kr och som några timmar senare tagits i bruk av Teddy Mawana och
Michel Mourad.

58. Frekvensanalys - Sarwan Salman - Analysen finns intagen i FUP 5
Telefonanalys sid, 227 - Utvisande att Sarwan Salmans telefon
positionerat sig inne på Cafe Wanasa, Vendelsövägen 57, under tiden
22.07 och 23.08 den 30 juni - För att bevisa att Sarwan Salman, efter
inköpet av 10 liter bensin och några timmar före mordet på Alfusainey
Jobarteh, befunnit sig tillsammans med Michel Mourad och Teddy
Mawana.

59. Rörelse och kommunikationsanalys - Alfusainey Jobarteh - Analysen
finns intagen i FUP 5 Telefonanalys sid. 241-243 - utvisande att
Alfusainey Jobartehs telefon under kvällen den 30 juni 2020 kopplat upp
mot basstationer vid bostaden på S:t Eriksgatan - för att bevisa att han
befunnit sig där under tiden 19-26-22.14 och att han sannolikt kl.
22.08:47 haft uppfattningen att en person av honom velat köpa narkotika
("Har musht") och därefter kl. 22.11:45 efterhört med sin kamrat Häni
Hassani var cannabis funnits tillgängligt ("Vart e buljongen").

60. Rörelse och kommunikationsanalys - Alfusainey Jobarteh - Analysen
finns intagen i FUP 5 Telefonanalys sid. 244 - utvisande att Alfusainey
Jobarteh den 1 juli 2020 kl 00.14-00.33 via Snapchat lämnat detaljerad
information till sin flickvän Telma Hedström om dels var han är, dels
med vilket färdsätt han avsett att resa till henne på Lidingö, dels när han
avsett att påbörja sin resa - för att bevisa att att detaljerad kunskap om
AlfusaineyJobartehs resa med buss från hållplatsen på S:t Eriksgatan
teoretiskt funnits tillgängligt i elektronisk miljö samt för personer i
Alfusainey Jobartehs närhet i lägenheten på S:t Eriksgatan och för Telma
Hedström på Lidingö.
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61. Rörelse och kommunikationsanalys - Alfusainey Jobarteh - Analysen
finns intagen i FUP 5 sid 246-247 - utvisande Alfusainey Jobartehs sista
kända telefonkontakt i livet - ett 25 sekunder långt telefonsamtal med
kamraten Mattias Trygg och att detta samtal 2020-07-01 kl. 00.42:08-
00.42:33 påbörjats av Alfusainey Jobarteh vid Odenplan, Basstation
Karlbergsvägen 60 grader, samt att både kamraten Mattias Trygg och
flickvännen Telma Hedström härefter gjort upprepade resultatlösa försök
att få kontakt med Alfusainey Jobarteh - för att bevisa att platsen för
Alfusainey Jobartehs bortrövande är Odenplan och att tiden för detta
varit omkring kl. 00.42:33 vid vilken tidpunkt också Michel Mourad och
hans silverfärgade BMW-bil LYL 354 befunnit sig på samma plats samt
att kontaktförsöken med Alfusainey Jobarteh varit resultatlösa eftersom
hans mobiltelefon stängts av kl. 00.42:43 samt att denna avstängning
tidsmässigt stämmer överens med tiden då Michel Mourad stängt av sin
telefon.
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62. Rörelse och kommunikationsanalys - Michel Mourad - Analysen som
åberopas i sin helhet finns intagen i FUP 5 sid.248-343 - Utvisande
Michel Mourads rörelser under tiden i anslutning till Alfusaineys död -
för att bevisa bl.a.
- att Michel Mourad 2020-06-30 kl. 20.15-20.41 färdats med BMW
LYL354 från Rinkeby till Teddy Mawanas bostad i Huddinge (sid.287-
288),
- att Michel Mourad 2020-06-30 kl. 20.45-21.40 befunnit sig i Teddy
Mawanas bostad i Huddinge (sid. 289-290)
- att Michel Mourad 2020-06-30 kl. 21.40-21.58 färdats med BMW
LYL354 från Teddy Mawanas bostad till Wanasa Café i Haninge (sid.
291-292)
- att Michel Mourad 2020-06-30 kl. 22.00-23.40 befunnit sig på Wanasa
Café i Handen (sid. 293-294)
- att Michel Mourad 2020-06-30 kl. 23.40- 2020-07-01 kl. 00.05 med
BMW LYL 354 färdats från Handen till Folkungagatan på Södermalm
där bilen parkerats och låsts vid restaurang Charles Dickens (sid.295-
298),
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 00.05-00.25 befunnit sig i området
omkring Medborgarplatsen (sid 297-302)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 00.25-00.33 med BMW LYL 354
färdats från Folkungagatan till S:t Eriksgatan och parkerat bilen strax
efter den busshållplats som Alfusainey Jobarteh då befunnit sig vid i
väntan på buss 4 (sid. 303-306)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 00.33-00.35 väntat i den parkerade
BMW LYL354 med tändningen påslagen strax efter busshållplatsen på
St Eriksgatan (sid.306)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 00.35-00.42 med BMW LYL354
följt efter buss 4 på vilken Alfusainey Jobarteh befunnit under en färd
från S:t Eriksgatan till Odenplan (sid. 307-313)
- att Michel Mourad 2020-07-01 omkring kl. 00.45 stängt av sin
mobiltelefon (sid.314)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl.00.43-01.41 med BMW LYL354
färdats från Odenplan via Nynäsvägen förbi Handen via en
parkeringsplats vid Sarwan Salmans bostad vid Krogtäppan till
mordplatsen i Segersäng (314-319)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 01.41-02-04 haft BMW LYL 354
parkerad med tändningen avslagen under tiden som Alfusainey Jobarteh
mördas (sid.320-321)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 02.04-02.21 med BMW LYL354
färdats från brottsplatsen till en parkering vid Sarwan Salmans bostad vid
Krogtäppan (sid.321)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 02.21-02.38 haft  BMW LYL354
parkerad vid en parkering med tändningen avslagen vid Sarwan Salmans
bostad vid Krogtäppan (sid-321)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 02.38-02.54 färdats med BMW
LYL354 från Sarwan Salmans bostad till Teddy Mawanas bostad i
Huddinge (sid.321)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl.02.54-04.00 haft  BMW LYL354
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parkerad och befunnit sig själv vid Teddy Mawanas bostad i Huddinge
(sid. 322-323)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl.04.01-04.28 färdats med  BMW LYL
354 från Teddy Mawana i Huddinge hem till Rinkeby (sid.324)

63. Rörelse och kommunikationsanalys - Michel Mourad - Analysen som
åberopas i sin helhet finns intagen i FUP 5 sid.248-343 - Utvisande
Michel Mourads rörelser dels vid inköpet av nya mobiltelefoner, dels i
samband med branden av BMW LYL354 - för att bevisa bl.a.
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl.18.40-19.05 befunnit sig i Länna när
hans och Teddy Mawanas nya mobiltelefoner iPhone11 inköps av
"Tomas" och att han då inte färdats till platsen med LYL354 (sid. 334-
335)
- att Michel Mourad 2020-07-01 kl. 20.45-21.11 färdats med BMW
LYL354 till Rinkeby (sid.338)
- att Michel Mourad 2020-07-02 kl. 02.18-02.20 tillsett att  BMW
LYL354 varit upplåst så att bilen kunnat dränkas in med motorbensin för
att härefter genom brand undanröja spår från mordet på Alfuainey
Jobarteh (sid.339)
- att Michel Mourad 2020-07-02 kl. 03.00-03.53 varit vaken och aktiv
med att aktivera sin nya telefon Rinkeby strax efter att larmet kl. 02.52
inkommer till räddningstjänsten om att BMW LYL354 brinner (sid.340-
341)
- att Michel Mourad 2020-07-02 kl.11.18 skaffar ett nytt SIM-kort till sin
nya telefon (sid.342-343)

64. Rörelse och kommunikationsanalys - Teddy Mawana - Analysen finns
intagen i FUP 5 sid. 347-375 -  Utvisande Teddy Mawanas rörelser i
anslutning till Alfusainey Jobartehs död för att bevisa bl.a.
- att Teddy Mawana 2020-06-30 kl.19.18-21.40 varit hemma i sin bostad
och under vilken tid också Sarwan Salman,  Michel Mourad och Alex
Lysandridis kommit hem till Teddy (sid.357-359)
- att Teddy Mawana 2020-06-30 kl. 22.34 Befunnit sig på Wanasa Café i
Handen under samma tid som Michel Mourad och Sarwan Salman varit
där (sid.362)
- att Teddy Mawana 2020-06-30 kl. 23.58 haft inkommande samtal och
SMS från Linda och färdats tillsammans med Michel Mourad i BMW
LYL354 på Götgatan (sid. 364-365)
- att Teddy Mawana 2020-06-30 kl. 23.58 - 2020-07-01 kl.10.17 haft sin
telefon avstängd för att försvåra utredningen av mordet på Alfusainey
Jobarteh (sid.366-367)
- att Teddy Mawana 2020-07-02 kl 00.18-03.39 aktiverar sin nya
iPhone11 som tidigare på kvällen inköpts kontant i Länna av "Thomas"
(sid.373-374)
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65. Rörelse och kommunikationsanalys - Sarwan Salman -Analysen finns
intagen i FUP 5 sid. 387-489 - Utvisande Sarwan Salmans rörelser i
anslutning till Alfusainey Jobartehs död för att bevisa bl. a.
- att Sarwan Salman 2020-06-30 kl. 17.44-19.02 sammanträffat med
Michel Mourad i Rinkeby (sid. 387-390)
- att Sarwan Salman 2020-06-30 kl. 19-02 lämnat Rinkeby och åkt hem
till Teddy Mawana i Huddinge (391)
- att Sarwan Salman 2020-06-30 kl. 19.33-21.40 befunnit sig hemma hos
Teddy Mawana (sid.392)
- att Sarwan Salman 2020-06-30 kl. 21.40-21.57 rest med GXN205 från
Huddinge till Wanasa Café och omedelbart vid ankomsten begett sig till
bensinstationen CirkleK för att inköpa 10 liter motorbensin (394-395)
- att Sarwan Salman 2020-06-30 kl. 22.07-23-08 efter inköpet av 10 liter
motorbensin varit inne på Wanasa Café under samma tid som Michel
Mourad och Teddy Mawana (sid. 396-397
- att Sarwan Salman 2020-06-30 kl. 23.17-2020-07-01 01.05 befunnit sig
hemma i bostaden på Krogtäppan
- att Sarwan Salman 2020-07-01 efter ett användande av appen
WhatsApp Messenger kl 01.05 lämnat bostaden och gått ut cirka 100
meter till en parkeringsplats i närheten av Krogtäppan 204 (sid. 402)
- att Sarwan Salman sannolikt befunnit sig hemma i sin bostad under
tiden som Alfusainey Jobarteh blir mördad i Segersäng (sid. 405)
- att Sarwan Salman 2020--07-01 kl.03.05-04.09 haft ett videochatsamtal
från och till Alex Lysandrides Instagramkonto (sid. 406-407)
- att Sarwan Salman 2020-07-01 kl. 04.56-05.25 varit vid Teddy
Mawanas bostad i Huddinge, dvs strax efter att Michel Mourad och Alex
Lysandrides lämnat Teddys bostad (sid.409)

66. Rörelse och kommunikationsanalys - Sarwan Salman - Analysen finns
intagen i Fup 5 sid 387-417  - Utvisande Sarwan Salmans rörelser i
anslutning till att "Thomas"  klockan 19.01 för 18.000 kr inköper Teddy
Mawanas och Michel Mourads två iPhone11 på El-Giganten i Länna för
att bevisa
- att Sarwan Salman kl. 18.42-19.03 befunnit sig inne i butiken El-
Giganten (415-417)

67. Rörelse och kommunikationsanalys - Alex Lysandrides - Analysen finns
intagen i FUP 5 sid. 466-470 - Utvisande Alex Lysandrides rörelser i
anslutning till mordet på Alfusainey Jobarteh för att bevisa bl.a.
- att Alex Lysandrides 2020-06-30 kl. 20.12-20.48 rest med pendeltåg
från Handen till Teddy Mawanas bostad i Huddinge (sid. 466)
- att Alex Lysandrides 2020-06-30 kl.20.48-2020-07-01 kl. 01.44
sannolikt befinner sig i Teddy Mawanas bostad i Huddinge (sid.467-468)
- att Alex Lysandrides eller annan person (sannolikt Michel Mourad)
nyttjar Alex Lysandrides Instagramkonto 2020-07-01 kl. 03.05-03.32 för
videochatsamtal med Sarwan Salmans Instagramkonton (sid. 469)
- att Alex Lysandrides 2020-07-01 kl. 03.32-13.07 inte haft några
uppkopplingar eller telefonkontakter från/till sin telefon (sid. 470)
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68. Rörelse och kommunikationsanalys - Alex Lysandrides - Analysen finns
intagen i FUP 5 sid.475-479 - Utvisande Alex Lysandrides rörelser
omkring tiden för branden av BMW LYL354 för att bevisa
- att Alex Lysandrides från 2020-07-01 kl 19.43 varit hemma i bostaden
och inte varit tillsammans med Michel Mourad då denne 2020-07-01
kl.21.11 parkerat BMW LYL354 på den plats där den senare brunnit
(sid.475)
- att Alex Lysandrides någon minut efter larmet 2020-07-02  kl. 02.52
inte befunnit sig hemma i lägenheten utan istället 2020-07-02 kl.02.59
varit under en basstation som täcker platsen för branden och därför bort
haft en teoretisk möjlighet att göra iakttagelser angående branden.

69. Analys av BMW LYL354 Datauppkopplingar- Analysen finns intagen i
FUP 5 sid. 500-589 - Utvisande rörelser av Michel Mourads
mobiltelefon jämförda med tider för datauppkopplingar från BMW
LYL354 i anslutning till mordet på Alfusainey Jobarteh för att bevisa
bl.a.
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-06-30 kl 20.16-20.41 är den
färd som Michel Mourad gör från Rinkeby till Teddy Mawana i
Huddinge (sid. 577-578)
- att datauppkopplingen från  LYL354 2020-06-30 kl. 21.40-21.58 är den
färd som Michel Mourad gör från Teddys bostad i Huddinge till Wanasa
Café i Handen (sid.579-580)
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-07-01 kl. 00.25-01.49 är den
färd som Michel Mourad gör med bilen som påbörjats på Folkungagatan,
Västerbron, S:t Eriksgatan, Odenplan, Sigtunagatan, Nynäsvägen och
sannolikt avslutats vid mordplatsen i Segersäng (körtid stämmer med
provkörd sträcka - jmf FUP 1 sid. 83) (sid.583)
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-07-01 kl. 02.04-02.21
sannolikt är den färd som som Michel Mourad gör med bilen från
mordplatsen till Sarwan Salmans bostad i Handen (körtid stämmer - jmf
TilläggsFUP 1 sid. 8) (sid. 584)
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-07-01 kl. 02.38-02.54
sannolikt är den färd som Michel Mourad gör med bilen från Sarwan
Salmans bostad till Teddy Mawanas bostad i Huddinge (körtid stämmer -
jmf TilläggsFUP 1 sid 8) (sid. 584)
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-07-01 kl. 04.01-04.28 är den
färd som Michel Mourad gör med bilen från Teddy Mawanas bostad hem
till sin egen bostad i Rinkeby (sid.585)
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-07-01 kl. 16.46-17.10 är en
färd som avslutas i Enskededalen (sid.587-588)
- att inga datauppkopplingar förekommit 2020-07-01 kl.17.10-20.23 -
eftersom LYL354 har varit parkerad i Enskededalen (sid.334)
- att datauppkopplingen från LYL354 2020-07-01 kl.20.45-21.11 är en
färd från Enskededalen/Globen till Rinkeby (sid.589)
- att den sista datauppkopplingen från LYL354 2020-07-02 kl. 02.18:20-
02-02.20:56, är 2 min 26 sekunder lång innan Michel Mourads  BMW
LYL354 omkring 30 minuter senare förstörs av brand kl.02.52 (sid.339)
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70. Kvitto för "Thomas" inköp av två mobiltelefoner, modell iPhone11, som
betalats kontant med 18.000 kronor den 2020-07.01 kl. 19.01 på El-
Giganten i Länna - telefoner som några timmar senare tagits i bruk av
Michel Mourad och Teddy Mawana - för att bevisa att Michel Mourad
och Teddy Mawana på grund av de aktiviteter de haft under den gångna
natten (mordet på Alfusainey Jobarteh) varit i behov av nya telefoner för
att försvåra polisens utredning av mordet (FUP 5 sid 602).

71. PM angående undersökning av Teddy Mawanas nyköpta telefon
utvisande att han i sin telefon har en bild sparad på Jaden Miller med
bildtexten "Jadenhaters:". Jaden Miller var liksom Alfusainey Jobarteh
inledningsvis  misstänkt för delaktighet i mordet på Michel Mourads son
Tony Lysandrides  - för att bevisa att Michel Mourad och Teddy
Mawana efter mordet på Tony Lysandrides hyst agg mot också Jaden
Miller pga av dennes närvaro då Tony Lysandrides mördades (FUP 5 sid
617).

72. PM angående undersökning av Michel Mourads mobiltelefon utvisande
att han i sin telefon haft bilder sparade på de personer som varit
misstänkta för mordet på hans son Tony - PM finns intaget i FUP 5 sid
644-653 - för att bevisa
- att Michel Mourad kartlagt personer från målet angående mordet på
Tony med avsikt att själv "skipa rätt" genom att planera att skada eller
döda dem (sid 647.653),
- att Michel Mourad 2020-06-28 sparat ned en bild med en
gangsterromantiskt personbeskrivande bildtext angående vilken
personlighetstyp som är den farligaste (sid.654)
- att Michel Mourad 2020-08-17 sparat ned en Instagramvideofilm med
en bild på den mördade Alfusainey Jobarteh animerad med melodi och
text hämtad från en låttext beskrivande våld motsvarande det som
Alfusainey Jobarteh utsatts för (sid 662-664),

73. PM angående fem korta filmer som skapats i Sarwan Salmans
mobiltelefon på kvällen den 30 juni 2020 hemma i Teddy Mawanas
lägenhet - PM angående filmerna finns intaget i FUP 5 sid 666-699 - för
att bevisa att Sarwan Salman, Teddy Mawana och Michel Mourad varit
tillsammans hemma hos Teddy Mawana  under kvällen som föregått
mordet på Alfusainey Jobarteh.

74. PM angående filmer skickade från Mary Fowler till Teddy Mawana
under den 30 juni - 1 juli - PM finns intaget i FUP 5 sid.728 - utvisande
att en film som Mary Fowler skickat 2020-07-01 kl 00.19 (Då Teddy
Mawana befinner sig vid Medborgarplatsen) öppnas i Teddy Mawanas
mobiltelefon 2020-07-01  kl.03.35 - för att bevisa att Teddy Mawana haft
sin mobiltelefon avstängd under tiden för mordet på Alfusainey Jobarteh
och att telefonen slagits på igen kl 03.35 när Teddy Mawana är hemma
igen.
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75. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Michel Mourad och
Yunus 2020-07-09 kl. 13.06:19 - utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig
telefonavlyssning - sid. 1-3 - angående lånet av en parkeringsplats - för
att bevisa att det varit viktigt för Michel Mourad att få Gazi att lämna
samstämmiga uppgifter angående lånet av parkeringsplatsen.

76. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Michel
Mourad och "Bobby" 2020-07-09 kl 13.15:05 - utskrift finns intaget i
FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning sid. 5-8 - angående lånet av en
parkeringsplats - för att bevisa att det varit viktigt för Michel Mourad att
få Gazi att lämna samstämmiga uppgifter angående lånet av
parkeringsplatsen och att Gazi till sina grannar sagt att han "känner inte
bilen som parkerar på min parkering" och att om Michel Mourad får
problem med försäkringen kommer detta att drabba Gazi ekonomiskt -
"Om jag får problem med försäkringen, ni kommer att få betala", "Gör
han något knas för mig då kommer ni att få äta upp det, punkt slut".

77. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Michel Mourad 2020-07-20 kl 16.58:43 - Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning sid. 24-28 - angående Teddy Mawanas
upprördhet över en ordningsvakt som gjort sitt arbete på T-centralen -
utvisande att Teddy Mawana uttalar sig om att han är beredd att ta livet
av ordningsvakten "...jag kommer slå ihjäl honom..." (25ö)  efter att först
ha våldtagit hans mamma "... så vi har bilden så vi kan knulla hans
mamma sen..." (27ö) och rövat bort honom "... bror jag kommer att fånga
han..." (27n) "... bror jag kommer fånga honom, jag lovar dig. Jag svär på
min mamma jag kommer att fånga han bror..." (27m) - för att bevisa att
Teddy Mawana är en person som är beredd att ta till grovt våld för sådant
som Teddy Mawana uppfattar som oförrätter.

78. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Sarwan Salman 2020-07-20 kl. 17.03 Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning - sid. 29-31 - angående Teddy Mawanas
upprördhet över en ordningsvakt som gjort sitt arbete på T-centralen -
utvisande att Teddy Mawana uttalar sig om att han är beredd att röva bort
och ta livet av ordningsvakten "...jag kommer att fånga dem. Jag kommer
slå ihjäl han..." (30y) - för att bevisa att Teddy Mawana är beredd att ta
till grovt våld för sådant som Teddy Mawana uppfattar som oförrätter.

79. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Sarwan Salman 2020-07-20 kl 17.55:09 - Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning - sid. 32-34 - angående Teddy Mawanas
upprördhet över en ordningsvakt som gjort sitt jobb på T-centralen -
utvisande att Teddy Mawana uttalar sig om att han är beredd att röva bort
ordningsvakten "... jag vet hur jag kommer att fånga..." (34y) - för att
bevisa att Teddy är beredd att ta till grovt våld för sådant som Teddy
Mawana uppfattar som oförrätter.
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80. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy
Mawana och Mary Fowler 2020-07-23 kl, 13.36:38 - Utskrift finns
intaget i FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning sid. 38 - angående den
mobiltelefon som Teddy Mawana i polisförhör och vid
häktningsförhandling sagt sig ha kastat i själva verket fungerar, har
BankID och finns förvarad i Husby - för att bevisa att det verkliga skälet
till att Teddy Mawana 2020-07-01 köpt en ny likadan telefon (iPhone11)
är det han gjort under natten den 1 juli (människorov, mord och brott mot
griftefrid).

81. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy
Mawana och Julia Fowler 2020-07-24 kl. 20.31:34 - Utskrift finns
intaget i FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning sid. 47 - angående den
mobiltelefon som Teddy Mawana i polisförhör och vid
häktningsförhandling sagt sig ha kastat i själva verket fungerar och finns
i Mary Fowlers bostad i Husby - för att bevisa att det verkliga skälet till
att Teddy Mawana 2020-07-01 köpt en ny likadan telefon (iPhone11) är
det han gjort under natten den 1 juli (människorov, mord och brott mot
griftefrid).

82. Uppspelning av del av avlyssnat telefonsamtal 2020-07-31 kl. 14.07
mellan Teddy Mawana och Adam Sundkvist - Utskrift finns intaget i
FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning - med början på sid. 54 -angående
Teddy Mawanas syn på sin egen och Michel Mourads vänskap med
Sarwan Salman - Åberopad del som kommer spelas upp rör ett omkring
4 minuter långt tidsspann från omkring 13 min till 16 min 50 sekunder -
(utskrift FUP 3 sid. 62-64 av åberopad del av samtalet) - för att bevisa att
Sarwan Salman är en person som Teddy Mawana föraktar och inte är
någon riktig till varken Teddy Mawana eller Michel Mourad.

83. Förhörsblankett med dokumentation över förhör med Sarwan Salman
2020-08-03 kl. 13.25 - FUP 7 - Förhör sid. 1158 - utvisande att förhöret
med Sarwan Salman bara innehåller en formell delgivning av
brottsmisstankar och en förfrågan om önskad försvarare och att Sarwan
Salman inte blivit förhörd i sak. - För att bevisa att det är Teddy Mawana
och Michel Mourad som själva dragit slutsatsen att de misstankar som
delgivits Sarwan också berört dem själva. Efter förhöret med den
formella misstankedelgivningen av Sarwan Salman har samma dag kl.
13.47 har en framställan om offentlig försvarare ingetts till Södertörns
TR (TR aktbilaga 7) varefter tingsrätten kl. 14.16 förordnat advokat Peter
Dahlqvist som offentlig försvarare (TR aktbilaga 8).
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84. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Michel Mourad och
Teddy Mawana 2020-08-03 kl. 16.30:38 - Utskrift finns intaget i FUP 3
- Hemlig telefonavlyssning sid. 97-98 - angående information lämnad av
"advokaten" (=advokat Peter Dahlqvist)  av innebörd att Sarwan Salman
frihetsberövats "För det med Tony, säger han. Nånting med Tony" - för
att bevisa att Michel Mourad och Teddy Mawana känt stor oro och
omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som
också berört dem själva - mordet på Alfusainey Jobarteh.

85. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Maundu 2020-08-03 kl. 16.35:14 - Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning sid. 99-100 - angående Teddys reaktion på
information lämnad av Michel Mourad angående Sarwan Salmans
frihetsberövande - för att bevisa att Teddy Mawana känt stor oro och
omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som
också berört honom själv - mordet på Alfusainey Jobarteh.

86. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Adam 2020-08-03 kl. 16.44:32 - Utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig
telefonavlyssning sid. 101 - angående Teddys reaktion på  information
lämnad av Michel Mourad angående Sarwan Salmans frihetsberövande -
för att bevisa att Teddy Mawana känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört honom -
mordet på Alfusainey Jobarteh.

87. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Linda och Teddy
Mawana 2020-08-03 kl. 16.44:59 - Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning sid. 102 - angående Teddys reaktion på
information lämnad av Michel Mourad angående Sarwan Salmans
frihetsberövande - för att bevisa att Teddy Mawana inte omedelbart haft
tid att tala med Linda då han känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört honom
själv - mordet på Alfusainey Jobarteh .

88. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Solomon 2020-08-03 kl. 16.49:07 - Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning sid. 103-106 - angående Teddy Mawanas
reaktion på  information lämnad av Michel Mourad angående Sarwan
Salmans frihetsberövande - för att bevisa att Teddy Mawana känt stor
oro och omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till
något som också berört honom själv - mordet på Alfusainey Jobarteh.
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89. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Adam 2020-08-03 kl. 16.57:28 - Utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig
telefonavlyssning sid.107 - angående Teddys reaktion på  information
lämnad av Michel Mourad angående Sarwan Salmans frihetsberövande -
för att bevisa att Teddy Mawana känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört honom
själv - mordet på Alfusainey Jobarteh.

90. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Linda 2020-08-03 kl. 18.09:56 - Utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig
telefonavlyssning sid. 108-110 - angående Teddys reaktion på
information lämnad av Michel Mourad angående Sarwan Salmans
frihetsberövande - för att bevisa att Teddy Mawana känt stor oro och
omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som
också berört honom själv - mordet på Alfusainey Jobarteh.

91. Föredragning av repliker i avlyssnat samtal upptaget vid hemlig
rumsavlyssning mellan Michel Mourad och sonen Alex 2020-08-03
kl.18.48:57 - Utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning
sid.111-112 - angående Michel Mourads reaktion på  information lämnad
av "advokaten" (=advokat Peter Dahlqvist) angående Sarwan Salmans
frihetsberövande - för att bevisa att Michel Mourad känt stor oro och
omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som
också berört honom själv - mordet på Alfussainey Jobarteh - och att han
denna kväll velat umgås med Alex eftersom det kanske skulle komma att
dröja 20 år innan de fick möjlighet att umgås på nytt, men att Alex inte
känt samma oro eftersom det "finns inga bevis", "dom måste släppa han,
eller hur".

92. Föredragning av repliker i avlyssnat samtal upptaget vid hemlig
rumsavlyssning mellan Michel Mourad och sonen Alex 2020-08-03
kl.19.17:24 och 2020-08-03 kl 19.34:45 - Utskrifter finns intaget i FUP 3
- Hemlig telefonavlyssning sid.113-114 och 118 - angående Michel
Mourads reaktion på  information lämnad av "Advokaten" (=advokat
Peter Dahlqvist) angående Sarwan Salmans frihetsberövande - för att
bevisa att Michel Mourad känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört honom
själv - mordet på Alfussainey Jobarteh - och att han denna kväll behövt
ombesörja pengar till Alex för hyra och uppehälle.
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93. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Michel
Mourad och Teddy Mawana 2020-08-03 kl.19.31:34 och 2020-08-03 kl.
21.17:54 - Utskrifter finns intaget i FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning
sid.117 och 120 - angående Michel Mourads och Teddy Mawanas
reaktion på  information lämnad av "advokaten" (=advokat Peter
Dahlqvist) angående Sarwan Salmans frihetsberövande - för att bevisa att
Michel Mourad och Teddy Mawana känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört dem
själva - mordet på Alfusainey Jobarteh - och att de därför omedelbart
behövt träffas utomhus.

94. Uppspelning av spaningsvideo den 4 augusti 2020-08-04 kl 15.37 -
filmad på Sveavägen utanför advokat Peter Dahlkvists (offentlig fsv för
Sarwan Salman) kontor på Sveavägen i Stockholm - för att bevisa att
Teddy Mawana och Michel sökt information om anledningen till Sarwan
Salmans frihetsberövande. Digital bilaga.

95. SpaningsPM från inspelningstillfället finns intaget i FUP 1 - Allmän del -
sid.212

96. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy
Mawana och Adam 2020-08-06 kl.13.10:11 - Utskrift finns intaget i FUP
3 - Hemlig telefonavlyssning sid.127 - angående Teddy Mawanas
reaktion på  informationen om att Sarwan Salmans släppts - utvisande att
Teddy Mawana flytt hemifrån och inte kunna bo hemma i sin bostad
under tre dygn pga av rädsla att själv bli gripen - för att bevisa att Teddy
Mawana omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till
något som också berört honom själv - mordet på Alfussainey Jobarteh.

97. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Michel
Mourad och Teddy Mawana 2020-08-06 kl.13.12:58 - Utskrift finns
intaget i FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning sid.130 - angående Michel
Mourads och Teddy Mawanas reaktion på  information lämnad av
"Peter" (=advokat Peter Dahlqvist) angående Sarwan Salmans frigivande
- för att bevisa att Michel Mourad och Teddy Mawana känt stor oro och
nu känt stor lättnad över Sarwan Salmans frigivande - för att bevisa att
de omedelbart kopplat frihetsberövandet av Sarwan Salman till något
som också berört dem - mordet på Alfusainey Jobarteh .

98. Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy
Mawana och Abdou 2020-08-06 kl.13.35:03 - Utskrift finns intaget i
FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning sid.132 - angående Teddy Mawanas
reaktion på  informationen om att Sarwan Salman släppts - för att bevisa
att Teddy Mawana känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört honom -
mordet på Alfusainey Jobarteh - och att han nu kan slappna av.
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99. Uppspelning av avlyssnat telefonsamtal mellan Teddy Mawana och
Sarwan Salman 2020-08-06 kl.13.48:59 - Utskrift finns intaget i FUP 3 -
Hemlig telefonavlyssning sid.133-135 - angående Teddy Mawanas
översvallande glädje över frigivandet av Sarwan Salman - för att bevisa
att Teddy Mawana känt stor oro och omedelbart kopplat
frihetsberövandet av Sarwan Salman till något som också berört honom -
mordet på Alfusainey Jobarteh - och att han är beredd att nu som present
till Sarwan Salman köpa en ny mobiltelefon.

100
.

Uppspelning av spaningsvideo den 6 augusti 2020 kl. 16.47 - filmad i
Kista galleria samma dag som Sarwan Salman släppts från arresten - för
att bevisa att Teddy Mawana och Michel Mourad sökt information om
anledningen till Sarwan Salmans frihetsberövande. Digital bilaga

101
.

SpaningsPM från inspelningstillfället finns intaget i FUP 1 - Allmän del -
sid. 216.

102
.

Uppspelning av avlyssnat samtal mellan Michel Mourad och Alex 2020-
08-07 00.37:36 och 00.42:39 - Utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig
telefonavlyssning sid.155-160 - angående Michel Mourads oro över att
bli häktad som misstänkt för mordet på Alfusainey Jobarteh, men att det
var "100 procent värt" och att han "kan brinna brinna i helvetet i alla fall"
- för att bevisa att Michel Mourad dels haft ett starkt motiv att mörda
Alfusainey Jobarteh, dels haft kännedom om omständigheterna kring
mordet på Alfusainey Jobarteh, dels nu känt stor oro för att själv bli
häktad för mordet, dels att Michel Mourad varit upprörd över att bara en
person blivit dömd för mordet på hans son Tony trots att "alla var lika
skyldiga", "inte undra på att folken tar lagen i egna händer", "det är bara
gud som vet men jag tycker bara rätt åt honom".

103
.

Föredragning av repliker i avlyssnat telefonsamtal mellan Michel
Mourad och Patrik på IF Skadeförsäkringar - utskrift finns intaget i FUP
3 - Hemlig telefonavlyssning sid. 177-179 - utvisande att Michel Mourad
i sina kontakter med försäkringsbolaget lämnat oriktiga uppgifter om
sina förehavanden under natten den 2 juli 2020 när personbilen LYL354
eldades upp - för att bevisa att Michel Mourad själv ombesörjt att elda
upp sin bil för att undanröja sina spår efter människorovet och mordet av
Alfusainey Jobarteh.
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104
.

Uppspelning av del av telefonsamtal mellan Michel Mourad och brodern
Joseph 2020-08-12 kl.16.28:26 - Utskrift finns intaget i FUP 3 - Hemlig
telefonavlyssning från sid. 190. Åberopad del av samtalet finns utskrivet
på sid 203-211 (tidsspann 13.20-21.34) utvisande Michel Mourads
tolkning av händelseförloppet vid rättegången angående mordet på hans
son Tony och hans tankar om att mer än en gärningsman borde ha blivit
dömda - "dom andra då som gick fria... alla var lika involverade ... dom
är mer involverade ... om du ser filmen, du ska se hur det ligger till"
(204m), " vet du vad han säger han som blev mördad ... han som var med
och döda Tony...Han säger Åh, vad fan, ett människoliv, det är inte värt
någonting ... Alltså varför bryr ni er om Tony? Det dör folk varje dag ...
Gud straffa han. Han blev själv mördad ... jag tycker det var rätt åt
honom ... det finns en gud, han lyssnar på mina böner i alla fall" (206)
"... och sen hånskratta ... Han titta på Evelyne, han hota henne på
rättegången ... skrattar typ så där och gör grimaser ... efter fyra fem dagar
var han död horungen. Gud straffa honom ... jag tycker det är rätt åt
honom..." (206n-207x) "... Dom sitter och hånflinar också ... han lägger
ut ....att dom tar på sig mordet på Tony...lägger ut på sociala medier, jag
bara flippa ut ... och dom går fria" (210ö) - För att bevisa Michel
Mourads motiv att döda Alfusainey Jobarteh då Michel Mourad hyst ett
starkt agg mot Alfusainey Jobarteh som gått fri trots att han enligt Michel
Mourad varit lika involverad i mordet på hans son Tony som den som
dömts för brottet och att Alfusainey Jobarteh enligt Michel Mourad
under rättegången hånflinat, hotat och gjort grimaser mot Michel
Mourads dotter Evelyne.

105
.

Uppspelning av del (tidsspann från 3 min-slut) av avlyssnat
telefonsamtal 2020-08-15 kl. 12.29.41 mellan Michel Mourad och
fastighetsskötaren Georg - för att bevisa att Michel Mourad är av
uppfattningen att en person som tagit en annans människas liv själv
förtjänar att ska dö och brinna i helvetet - utskrift av samtalet finns
intaget i FUP 3 - Hemlig telefonavlyssning sid 217-223.

106
.

Föredragning av repliker mellan Michel Mourad och Alex Lysandridis i
avlyssnat samtal 2020-08-17 kl.09:30:04 - för att bevisa att Michel
Mourad haft ett starkt motiv att mörda Alusainey Jobarteh och benämner
honom som "horungen" och som "en av mördarna som blev mördad" -
utskrift av samtalet finns intaget i FUP 3 sid. 224-225.

Handläggning
Förslag till huvudförhandlingsplan bifogas i en separat handling.
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Södertörns tingsrätt
B 11032-20

Häktat mål

Stämningsansökan
Tilltalade
Sarwan Ghalib Salman (19970501-4497)
Företräds av advokat Frida Wallin.

Ansvarsyrkanden m.m.

BROTT MOT VAPENLAGEN
5000-K929100-20

Sarwan Ghalib Salman har olovligen innehaft 66 skarpa 9 mm patroner. Det
hände den 3 augusti 2020 på Krogtäppan 234, Jordbro, Haninge kommun.

Sarwan Ghalib Salman begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

Särskilda yrkanden
Det yrkas att patroner, magasin och emballage förverkas från Sarwan Ghalib
Salman enligt 9 kap 5 § vapenlagen:
2020-5000-BG94058.1
2020-5000-BG94058.2
2020-5000-BG94058.3
2020-5000-BG94058.4
2020-5000-BG94058.5
2020-5000-BG94058.6
2020-5000-BG94058.7
2020-5000-BG94058.8.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Sarwan Ghalib Salman som erkänner gärningen.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 1123 Björnkullavägen 7 010- 56 25000 registrator.aksodertorn-stockholm@aklagare.se
14123  HUDDINGE

Telefax

010-56 27314

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 993
Södertörns åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-97329-20
Chefsåklagare Stefan Bergman 2021-03-31 Handläggare 107-1
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SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
 
INKOM: 2021-03-31 
MÅLNR: B 11032-20 
AKTBIL: 185
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Bevisning
1. Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 14-16) för att bevisa att den

beslagtagna ammunitionen varit skarp.

2. Fotografier (förundersökningsprotokoll s. 5-8) för att bevisa att
ammunitionen anträffats i Sarwan Salmans rum.
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

